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Obec Kunčice pod Ondřejníkem

Kunčice pod Ondřejníkem č.p. 569, 739 13 Kunčice pod Ondřejníkem
tel.č.: 556 850 154 | e-mail: obecni.urad@kuncicepo.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 3 Zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem

konané dne 23. 2. 2023 v Obecní úřad Kunčice p.O. od 16:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: Ing. Jiří Mikala, Petr Tryščuk, Ing. Lumír Poledník, Ing. Leoš Liška, Vít
Majerek, David Fojtík, Ing. Tomáš Byrtus, PaedDr. Dana Heryánová, Richard
Macura, Markéta Macurová, Ing. Michal Mazoch, Ing. Markéta Menšíková, Ing.
David Strnadel, Ing. Zdeněk Strnadel

Omluveni: Mgr. Michaela Šebelová
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Jiří Mikala
Zapisovatel*: Dagmar Pustějovská, Kristýna Heczková
Ověřovatelé zápisu: Markéta Menšíková, Leoš Liška

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Návrh programu III. Zasedání zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem
blok 1-1

Přítomno celkem 14 členů ZO: Ing. Jiří Mikala, Petr Tryščuk, Ing. Leoš liška, Ing. Lumír Poledník, Vít
Majerek, David Fojtík, Mgr. Markéta Menšíková, Ing. Zdeněk Strnadel, Ing. David Strnadel, Markéta
Macurová, Ing. Tomáš Byrtus, PaedDr. Heryánová Dana, Richard Macura
Pan Richard Macura přišel o něco později.
Protože je přítomna nadpoloviční většina, jsme usnášeníschopní
Nepřítomni: -
Omluveni: Mgr. Michaela Šebelová
Zahájil starosta v 16:07 hod.
P. starosta všechny přivítal na III. zasedání ZO obce Kunčice pod Ondřejníkem členy ZO, hosty, paní
zapisovatelku.
Zápis z dnešního zasedání provede paní Kristýna Heczková, také vítám paní Dagmar Pustějovskou,
která se na místo zapisovatelky zaučuje.
p. starosta hovoří:
Oficiální pozvánka na ZO byla zastupitelům obce rozeslána 08.02.2023 emailem. Oficiální pozvánka
na ZO byla zveřejněna na úřední desce dne 13.02.2023. Materiály byly dodány 15. 2. 2023
programem uzob.cz. Doplňující materiál k opravenému Požárnímu řádu byl zaslán 22.02.2023
emailem.

blok 1-2

Návrh programu:

1. Návrh programu III. Zasedání zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem
2. Určení ověřovatelů zápisu
3. Jednací řád Zastupitelstva Obce Kunčice pod Ondřejníkem
4. Kontrola usnesení z II. Zasedání Zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem
5. Informace o schůzích Rady obce
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6. Požární řád Obce Kunčice pod Ondřejníkem
7. Návrh rozpočtu obce na rok 2023
8. Neinvestiční dotace z rozpočtu obce
9. Různé, diskuse a prostor pro návrhy a připomínky občanů

 

Program:

1. Návrh programu III. Zasedání zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem
2. Určení ověřovatelů zápisu
3. Jednací řád Zastupitelstva Obce Kunčice pod Ondřejníkem
4. Kontrola usnesení z II. Zasedání Zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem
5. Informace o schůzích Rady obce
6. Požární řád Obce Kunčice pod Ondřejníkem
7. Návrh rozpočtu obce na rok 2023
8. Neinvestiční dotace z rozpočtu obce
9. Různé, diskuse a prostor pro návrhy a připomínky občanů

 

Diskuze:
Starosta s návrhem jste byli seznámeni, má k tomu někdo nějaké připomínky? Bez

diskuse – nechávám hlasovat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje program III. Zasedání zastupitelstva obce
Kunčice pod Ondřejníkem.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO3/2023/1 bylo schváleno.

2. Určení ověřovatelů zápisu

Diskuze:
Starosta: Pojedeme ve stejném stylu jako minule, pojedeme podle abecedy. Dneska

by to měla být paní Markéta Menšíková a pan Leoš Liška. Paní Menšíková
přijímáte?

Menšíková: já problém nemám, ale asi to teda není podle abecedy. Podle abecedy jsou
Macurovi.

Starosta: to máš pravdu, ale snažíme se to dělat tak, aby vždy byl někdo z opozice.
Nechceme být napadnutí z toho, že jsou ověřovatelé z jedné strany. Takže
pokud s tím nemáš problém, ptám se jestli přijímáš?

Menšíková: Nemám problém
Starosta: Dobře a pan Liška
Liška: přijímám
Starosta: Můžeme přejít k hlasování:

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Kunčice  pod  Ondřejníkem  schvaluje  ověřovatele  zápisu  ve  složení  Markéta
Menšíková a Leoš Liška.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Liška, Menšíková)

Usnesení č. ZO3/2023/2 bylo schváleno.
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3. Jednací řád Zastupitelstva Obce Kunčice pod Ondřejníkem

Z důvodu pořízení aplikace pro zápisy usnesení z Rad obcí i Zastupitelstev obci, je potřeba upravit jednací řád
do podoby, která je v souladu s používáním tohoto programu.

Navržené změny v Jednacím řádu jsou vyznačeny červeně.

Diskuze:
Starosta: Můžeme tedy přejít k bodu 3 a to je Jednací řád.
Menšíková: Myslím, že bychom v bodě při volbě ověřovatelů zápisu měli konstatovat,

zda byly námitky k zápisu z minulého jednání.
Starosta: to je v bodu č. 4
Starosta: Můžeme pokračovat, máte před sebou jednací řád. Všechny změny máte

vyznačeny  červeně.  Důvod  změn  je  jednoznačný  a  to,  že  se,  nově
se snažíme zastupitelstva a rady řídit a zapisovat pomocí softwaru ÚZOb,
s  kterým se  budeme dnes  seznamovat.  Myslím si,  že  to  do  budoucna
do  značné  míry  urychlí  a  zprůhlední  jednání.  Bude  možnost  dostat
se k materiálům dřív. Jedná se o živý organismus čili každá změna, která
bude  provedená  je  tam vidět  okamžitě.  Kdykoliv  se  můžete  připojit  a
uvidíte  všechny  materiály.  Kromě  aktuálních  věcí,  je  zde  samozřejmě
i historie, můžete si kdykoliv cokoliv dohledat. Starosta otvírá diskusi

Fojtík: V  materiálech  jsou  červeně  vyznačeny  změny,  vidím  tady  změnu
v paragrafu 2 v bodě 2, že minimálně 10 dní před zasedáním starosta
informuje všechny členy zastupitelstva. To je v pořádku, dobře, zkrátili jste
termín. Ale v návaznosti  na to,  pak v paragrafu 3,  odstavec 2 – jedná
se  o  paragraf,  kdy  člen  zastupitelstva  může  přidat  bod  k  zařazení
do programu. A to taky v lhůtě minimálně 10 dnů předem. To se mi zdá
nefér. Pokud vy nám ohlásíte, že za 10 dnů je zastupitelstvo a my máme
vlastně taky deset dnů, tak to bychom museli už ten den okamžitě podat
návrh  třeba  na  doplnění  programu.  Takže  bych  byl  pro  nechat  tam
například těch 14 dnů předem. Aby tam byly aspoň ty 4 dny pro to, aby
kdokoliv ze zastupitelů mohl podat návrh a měl na to čas. Proto to tam
takhle bylo. Tím, že vy jste zkrátili tu lhůtu kdy nám to oznamujete, tak
zároveň se to trošku bije s tou desetidenní lhůtou na podání dalšího bodu.

Starosta: To právo nikdo nikomu neupírá
Fojtík: To já taky netvrdím, určitě si nemyslím, že to byl úmysl. Určitě by bylo fér

tam nechat minimálně dva dny, když nechcete čtyři, Aby tam byla nějaká
lhůta do kdy mohou zastupitelé podat návrh na doplnění bodu.

Místostarosta: Jestli k tomu mohu poznámku, je to z technických důvodů. Ten program
posílá pozvánku kompletně s datem, a protože my jsme měli  14 dní  a
program umožňuje čtrnáct, deset nebo sedm dnů. Zákon říká sedm dnů.

Fojtík: Sedm dnů musí viset
16:15 přichází Richard Macura –
počet zastupitelů
Fojtík: tak já nevím, poslat např. sms, že za 14 dní bude zastupitelstvo přece není

takový problém. Materiály samozřejmě už pak mohou být později.
Místostarosta: Dobře, můžeme se domluvit, že by se to mohlo poslat tou smskou. Ale ten

program to prostě dělá vše najednou.
Fojtík: Já nemluvím o tom programu. Stačí fakt poslat smsku – za 14 dnů, toho a

toho se koná zastupitelstvo, a to je všechno. Samozřejmě materiály mohou
přijít později, to nerozporuji. Může se stát, že člověk si něco chystá, ještě to
nemá úplně nachystané. Já, když se dozvím, že je zastupitelstvo a dneska
bych měl poslat návrh, když třeba v ten den nebudu mít čas, tak to prostě
nestihnu.

Starosta: souhlasím, máš pravdu, nicméně nebyl to účel.
Fojtík: Já neříkám, že to byl úmysl.
Starosta: Můžeme se domluvit, že se budeme snažit to dávat dřív než těch deset dnů.

Aby to bylo třeba těch 14 než si na to zvyknete. Ale uvidíte sami, že ten
systém  není  špatný,  že  Vám  to  jedině  pomůže  a  zrychlí  přípravu
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na zasedání
Fojtík: To určitě nerozporuji,  ale bylo by fajn poslat  prostě aspoň sms.  A ten

systém ať si to klidně pošle později.
Starosta: Dobře, bereme to v úvahu.
Fojtík: No ne, já bych byl rád, aby se to změnilo v jednacím řádu, ne že to berete

v úvahu.
D. Strnadel: Prostě,  když  budu  chtít  reagovat  na  nějaký  bod,  tak  na  to  nemám

v podstatě čas, pokud je ten termín u obojího stejný 10 dnů.
Místostarosta: Přiznám se, že tohle mě nenapadlo, my jsme to řešili po technické stránce.
Fojtík: Ale v tom bodu dvě se píše: Minimálně 10 dní před zasedáním ZO starosta

informuje  členy  zastupitelstva  o  termínu  zasedání.  Tam  se  nepíše,  že
přijdou materiály, nebo pozvánka. Jako proč tam nenechat 14 dnů, pošle
se jen sms s termínem a dobrý. 10 dnů předem pak může přijít pozvánka a
materiály, to je v pořádku.

Místostarosta: Jako klidně tam může být 14 dnů.
Fojtík: Jedna sms, když se nastaví hromadně poslání, nebo email klidně. To je

jedno.
Místostarosta: To vůbec není problém. Mě prostě jen překvapilo, že čekáte na tu výzvu.
Starosta: Dobře, vydržme chvíli, pan místostarosta to opraví. Vyhlašuji technickou

pauzu.
Místostarosta: teď to zrovna nějak nejde opravit v tom řádu.
Zapisovatelka: Dávám do zápisu, že po dohodě zastupitelů bude v jednacím řádu opravena

lhůta v bodě 2 ve znění: že minimálně 14 dní před zasedáním starosta
informuje všechny členy zastupitelstva o konání zastupitelstva.

Starosta: Dobře pojďme dál. Má ještě někdo nějaké připomínky?
Petr Menšík: Já se vám do toho v žádném případě nechci montovat, ale cituji Váš jednací

řád.  Kdy Markéta měla naprostou pravdu. Paragraf 5,  odst.  3 máte to
ve  starém i  v  novém.  V zahajovací  části  a  tak  dále  … a  nechá zvolit
ověřovatele. Následně sdělí, zda byl ověřen zápis a byly podány námitky.
Vy jste vlastně opravdu v tuto chvíli přeskočili tu diskuzi v bodě 2 a řekli
jste, že se to dá do bodu 4. Rozumíte? Nemáte to v souladu s jednacím
řádem. Já Vás na to jen upozorňuju. Že to pak mlže přinést komplikace
při  hlasování.  To  je  celé.  Pane  místostarosto,  rozumíte  mi?  Markéta
se přihlásila a sdělila, myslím si, že by se mělo konstatovat, zda byly či
nebyly  námitky.  A  pan  přesedající  řekl  k  tomu,  to  bude  v  bodě  4
v usneseních. A mi se to nezdálo, tak jsem si to přečetl. A je to přesně tak,
jak řekla ta Markéta. To znamená, že ten bod 2 skutečně měl pokračovat
dál  a  měly  se  tam eventuelně  řešit  námitky.  Já  vám nebudu  do  toho
teď házet obstrukce, ale jenom ať to víte. Že potom spojíte hrušky a jablka.
ZA mě všechno.

Místostarosta: Děkuji za připomínku, vždy to byl samostatný bod.
Petr Menšík: Máte to v jednacím řádu. Nic jiného, než jednací řád necituji.
Starosta: Dobře, je to tak velký problém? Pojďme postupně, Petře v dalším zasedání

to napravíme. Ale pro dnešek to necháme tak, jak to je. Děkuji. Ještě někdo
nějaké připomínky? Ne. Nechávám tedy hlasovat. Kdo je pro, včetně té
změny, co bude v zápisu, ať zvedne ruku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje Jednací řád Zastupitelstva Obce Kunčice pod
Ondřejníkem, s platností od 23. 2.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO3/2023/3 bylo schváleno.

Přílohy:
Jednací řád ZO 2023
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4. Kontrola usnesení z II. Zasedání Zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem
blok 4-1

Zápis z usnesení byl rozeslán dne 8.2.2023.
Přehled usnesení byl zveřejněn 23.12.2022 na úřední desce.
P ř e h l e d  u s n e s e n í  b y l  z v e ř e j n ě n  o b e c n í c h
stránkách: https://www.kuncicepo.cz/zastupitelstvo-obce
Všechny usnesení nabyly platnosti okamžitě dnem schválení, a tudíž jsou splněny.

K bodu 21. "Souhlas se zřízením dočasně vyhrazeného prostoru pro provoz bezpilotních systémů,
respektive  dronů,  nad  pozemky  v  našem  soukromém  vlastnictví"  bude  svolána  schůzka
za  přítomnosti  zástupců  Úřadu  pro  civilní  letectví.

Diskuze:
Starosta: Zápis s usnesením byl rozeslán 8.2.2023, přehled usnesení byl zveřejněn

23.12.2022 na Úřední desce. Přehled usnesení byl zveřejněn na obecních
stránkách, Všechny usnesení nabyly platnosti okamžikem schválení. K bodu
21  „Souhlas  se  zřízením  dočasně  vyhrazeného  prostoru  pro  provoz
bezpilotních letounů, respektive dronů nad pozemky v našem soukromém
vlastnictví“ – k tomuto bodu bude svolána schůzka za přítomnosti zástupců
úřadu pro civilní letectví. Dneska jsem se všemi, co zde přijedou osobně
telefonicky  hovořil,  během  zítřka  budu  mít  oficiální  potvrzení.  Takže
k tomuto bodu bude ještě  diskuse,  k  tomu se  ještě  dostaneme.  Takže
navrhuji  usnesení.  Zastupitelstvo  obce  Kunčice  pod  Ondřejníkem  bere
na vědomí informace o plnění usnesení přijatých na II. Zasedání ZO ze dne
13.12.2022. Otevírám diskusi.

Menšíková: Já bych chtěla vznést námitku právě k minulému zápisu. U zápisu nebyla
dodržena zákonná lhůta, kdy měl být zápis vyhotoven a ověřen ověřovateli.
Tohle už samo o sobě odporuje zákonu o obcích. Dále, zápis neodpovídá –
podle mého, nebo podle názoru dalších zastupitelů, kteří spolu se mnou
námitku  podávají.  Zápis  neodpovídá  průběhu  zasedání,  nejsou
zaznamenané důležité  věci,  dotazy  a  stanoviska,  které  zazněly.  Hlavně
k těm nejdéle a nejvíce diskutovaným bodům. A zápis tak není v souladu
se  zákonem o  obcích  i  s  vlastním jednacím řádem obce  Kunčice  pod
Ondřejníkem.  Dovolím  si  přečíst  celou  tu  námitku,  tak  jak  ji  máme
formulovanou:  „Námitka  zastupitelů  Markéty  Menšíkové,  Michaely
Šebelové  a  Zdeňka  Strnadla  k  zápisu  ze  zasedání  zastupitelstva  obce
Kunčice pod Ondřejníkem konaného dne 13.12.2022. Podle ustanovení 95,
paragraf 2 zákona č. 128/2000 Sb. O obcích. A zároveň podle ustanovení
paragrafu 2 bodu 3 Jednacího řádu ZO obce Kunčice pod Ondřejníkem
vznášíme  námitku  proti  pořízenému  zápisu.  Jedná  se  o:  Za  1.  )  dle
ustanovení paragrafu … jsou nedílnou součástí zápisu návrhy podané při
zasedání  písemně.  Návrh  manželů  Menšíkových,  který  byl  projednán
v bodě 21 schváleného programu, byl řádně předán v písemné podobě
spolu s přiloženou mapkou, ale do dnešního dne není součástí zápisu, jak
Jednací řád vyžaduje. Máme za to, že se o této skutečnosti nehlasuje, ale
povinností Obecního úřadu je ji automaticky přiložit a archivovat. Za 2.)
Dle ustanovení paragrafu 9 bodu 4 Jednacího řádu se v zápise vždy dle
bodu i) uvede stručný průběh rozpravy a příjmení řečníků. A dle bodu k)
podané dotazy, návrhy a připomínky, podané i ústně. Zejména u bodu 1 –
Návrh programu zasedání zastupitelstva obce, dále v bodě 14 – Souhlas
obce s provozováním sportovních létajících zařízení a dále v bodě 21 –
Souhlas se zřízením dočasně vyhrazeného prostoru pro provoz bezpilotních
letounů, respektive dronů nad pozemky v našem soukromém vlastnictví
nejsou  tyto  skutečnosti  zaznamenány.  Proto  jsme z  vlastní  iniciativy  a
z  důvodu  transparentnosti  a  objektivity  za  využití  služeb  profesionální
přepisovací  firmy,  která  je  navíc  sociálním  podnikem  využívající
nevidomých  spoluobčanů  opatřili  doslovnou  a  zároveň  anonymizovanou
verzi  této  části  jednání  zastupitelstva  obce  a  žádáme tímto  v  souladu
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s  jednacím řádem zastupitelstva  o  doplnění  stávajícího  zápisu  o  tento
přepis. Já si dovolím Vám ten přepis předat spolu s textem námitky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem bere na vědomí informaci o plnění usnesení přijatých
na II. zasedání zastupitelstva obce dne 13. 12. 2022.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 4-2

Diskuze:
Starosta: Já si dovolím reagovat na to, co tady bylo řečeno.
Menšíková: Chci požádat, jestli by se k tomu ZO v souladu s Jednacím řádem a se zák.

O obcích vyjádřilo
Starosta: k tomu, že jsme nedali k dispozici zápis deset dnů po konání zastupitelstva,

to si dovolím rozporovat. Zápis byl vyhotoven a byl k dispozici na Obecním
úřadu.  To  že  si  ho  převzali  ověřovatelé  zápisu  později,  je  věc  jiná.
Nicméně myslím si, že tady v tom bodu zákon porušen nebyl.

Menšíková: Zákon říká, že zápis má být vyhotoven do 10 dnů a podepsán starostou
nebo místostarostou a  ověřovateli.  Ověřovatel  nebyl  v  lhůtě  k  podpisu
vyzván.

Fojtík: Zápis jsme obdrželi 3. ledna
Heryánová: Já jsem to byla hned podepsat, ale mě se zdá, že ty jsi k tomu měl Davide

jednu připomínku. Která tam měla bát dodělaná.
Místostarosta: Tam byla změna, a proto se to podepisovalo podruhé
Heryánová: ano, já jsem to přišla podepsat podruhé
Starosta: myslím, si, že tady v tomhletom jsme nic neporušili.
Menšíková: Zapisovatelé dokončili zápis, který jste zveřejnili 23.12.2022, ale následně

3. ledna tam byla dělána změna. Pak byl teprve poslán a ověřovatel měl
připomínku.

Místostarosta: neznám samozřejmě  přesné  znění  zákona,  ale  tak  jak  chápu  zákon  a
samozřejmě já ho nevykládám, tak si myslím, že jsme nic neporušili. Teď je
to pro nás nová informace v tom přepisu, je třeba se na to podívat. To je
věc starosty a pokud bude možné, tak vyhovíme té námitce

Starosta: dobře, udělejme to takhle. Beru to co Markéta předložila
Fojtík: o námitkách ale hlasuje zastupitelstvo
Starosta: dáme do návrhu, že jsme to převzali, probereme to a potom se vyjádříme
Petr Menšík: já si zahraju na profesionála, s dovolením. Řeknu zákon, potom řeknu, jak

se  to  má  udělat.  O  námitkách  člena  zastupitelstva  Obce  Kunčice  pod
Ondřejníkem k zápisu rozhodne nejbližší zasedání zastupitelstva. Na tom
se všichni shodneme. Jedu dál. Stačí když zastupitelstvo řekne, souhlasíme
s námitkou. Vyhovujeme a doplní se zápis. A jede se dál

Místostarosta: já  to  chápu,  rozumím  tomu,  ale  jestli  o  tom  mám  hlasovat,  tak  buď
potřebujeme přestávku, abych si to pořádně přečetl, prostudoval si zákony,
a nebo budu muset hlasovat proti námitce ačkoliv tam budou třeba správné
připomínky, protože je to velmi široké a minimálně v tom prvním bodu
za sebe si myslím, že jsme nic neporušili. Takže buď navrhuji přestávku,
nebo prostě pojďme hlasovat o námitce. Děkuji, námitku jsem tady ještě
nezažil ani jako divák ani jako zastupitel.

Starosta: Dobře.  Dohodneme se  takhle,  vyhlásíme 5  minutovou přestávku a  pak
budeme pokračovat dál.

Místostarosta: Za 5 minut nenastuduji zákony
Menšíková: než si to v klidu přečtete, tak já k tomu chci jenom říct, že v bodu jedna a

dva v té námitce je to, o co se opíráme, to nejsou žádné dojmy prostě.,
Odkazujeme se na jednací řád naší obce a na zákon o obcích. A v podstatě
předmětem jsme nechali udělat doslovný přepis toho co tady padlo od nás
všech. A to chceme přidat k zápisu, ať je to přílohou zápisu z minulého
jednání. O to tady jde
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Starosta: Takže přestávku ruším, to nemá význam. Budeme tedy diskutovat
Majerek: Já jsem doslovný přepis nečetl, četl jsem ho zhruba a můžu říct, že úplně

doslovný taky není. Nemohu s tím souhlasit, není to úplně doslovný přepis,
opravdu ne. Můžeme se dohodnout, že se tam něco doplní. Ale ne takhle,
Jestli se bavíme o tom, co vyšlo na facebooku. Jestli je to tedy to samé
ten materiál

Menšíková: Tady ten je ještě dopracovaný a doučesaný protože prostě
Starosta: Dobře Markéto, á to nechci zpochybňovat, ale jakou máme jistotu, že to, co

tady předkládáš tak je. Nikdo z nás to nečetl.  Jak se máme vyjadřovat
k něčemu, co nikdo z nás nečetl? Snad taky pochopíš,  že to je trošku
na rozhraní to prostě jen tak schválit. To nejde

Poledník: jestli  k tomu můžu říct. Ten papír (zápis) nikdy není doslovný. Já jsem
tady měl v minulém období nekonečné spory s dnešní poslankyní, která mě
vždycky odstřelila.  Když to  mám nahrané tak je  jasné,  že  můžu sedět
po večerech a přepisovat doslova a dělat obstrukce. Ale já jsem do toho
nikdy nešel. Taky jsem si to nahrával a kolikrát jsem ji říkal, ať trošku
ubere. Nevracejme se k tomu, co už tady bylo, vždycky jsem byl odstraněn.
Zápis  není  a  nikdy  nebude  doslovný  přepis,  nikdy.  Měly  by  tam  být
podchycené podstatné věci, ale nikdy nebude doslovný přepis, to nejde. Ani
technicky.  Zvlášť  když  byly  vyostřené diskuse,  které  tady i  v  minulém
období  probíhaly,  Hlavně  se  mnou,  to  nepopírám.  K  tomu  se  hlásím.
Vždycky jsem byl  odpálen jak pingpongový míček,  ale  prostě  jsem byl
na špatné straně.

Starosta: Dobře, děkuj Lumírovi.
Menšíková: Já myslím, že se shodneme na tom, že ta debata minule byla dost vypjatá a

padaly tady ze všech stran různé věci a dost podstatné. Ten zápis je vůbec
nereflektuje,  vůbec  to  neodpovídá  průběhu  jednání  zastupitelstva.
Neříkám, že doslovně, ano, doslovné zápisy jsme nikdy nedělali.  Chápu
také,  že  nikdy to  nebylo  zvykem. Nikdo nečeká že tady budeme dělat
doslovné záznamy z jednání.  Ale ty podstatné věci,  opravdu podstatné,
které tady padaly. Tam nejsou zaznamenány a reflektovány vůbec.

Starosta: Markéto, prosím tě. Bylo tady řečeno Lumírem a s tím naprosto souhlasím,
že zápis nemůže být nikdy doslova citovaný slovo od slova, to za prvé. A za
druhé, zápis je něco, co hodnotí danou situaci a jestliže někdo, dejme tomu,
teď se tě nechci dotknout. Ale to, co považuješ ty za důležité a rozhodující,
aby se tam vyložené citovalo je potřeba říct, protože na tohle má každý jiný
názor.

Zapisovatelka: Já jsem teda ten zápis psala, tak se chci tedy konkrétně zeptat, co tam je
teda špatně? A proč mi teda někdo neřekl dřív? Mohla jsem to tam doplnit.
Já tomu nerozumím, já tady ty pravidla neznám, ale ten zápis píšu už
poněkolikáté a píšu ho pořád stejně, tak jak to bylo za minulého vedení, tak
jak je to za tohohle vedení, tak jak to bude za příštího vedení. Mě je úplně
jedno, jaké to je vedení,  já prostě píšu zápis pořád stejně. V minulých
zápisech bylo třeba jen napsáno, v diskuzi vystoupil ten, ten, ten, ten a
probíralo se to a to. Když někdo chtěl, aby to bylo doslovně v tom zápisu,
tak řekl. Chci to do zápisu. V tom minulém zasedání, to zaznělo, já už to
z hlavy úplně přesně nevím, ale zaznělo to tam. Po tobě jsem taky chtěla,
ať mi napíšeš úplně to přesné znění toho navrhovaného bodu. Dala jsem to
tam. Ten, kdo to chtěl dát přesně do zápisu, zapsala jsem to tam. Tak co
tam jako mám teda psát, že tady pan Světelský ti řekne něco hnusného,
ty mu na to odpovíš, pak se ti omluví. Jak si jako představujete, že mám ten
zápis dělat? Protože já se ráda nechám poučit, protože tento zápis píšu
znovu a budu ho dělat úplně stejně tak, jak jsem ho dělala předtím. A nikdy
to do teď nevadilo, já jako zapisovatelka nedokážu vyhodnotit, co je až tak
důležité a kde můžu napsat, že proběhla vášnivá diskuse. Protože vášnivá
diskuse proběhla skoro u všech bodů a kdybych měla citovat všechny, tak
si  to  moc nedovedu představit.  Já  se nebráním tomu,  kdyby mi někdo
dopředu řekl, že jsem to zapsala blbě. Jsem jenom člověk, který to zapisuje
a  já  třeba  vidím podstatné  věci  jiné  než  třeba  vy.  Takže  já  z  pozice
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zapisovatelky se snažím shrnout to, co se tady řeklo, ale opravdu není
v mých silách ani  v  silách kolegyně,  ani  nikoho jiného.  Pokud se tedy
nejedná o doslovný přepis, tak jako jste říkali, že jste si to nechali objednat,
tak jako není v mých silách napsat celou tu diskusi. Zvlášť když probíhala,
tak jak probíhala. Proč mi nikdo nedal vědět dopředu. Předtím, když jsem
dělala zápis,  tak přišel  pan Kubín tehdy,  přišel  za mnou a řekl  mi,  že
v zápise mám blbě to a to, nakonec se tam přišlo na něco jiného, ale on
přišel za mnou jako za zapisovatelkou. Ukázal mi přesně co je špatně, šlo
se s tím za paní starostkou, dohodlo se to, zápis se upravil a bylo. Teď teda
nerozumím tomu, proč teď nikdo nepřišel za mnou.

Starosta: Řekla si to naprosto správně. Vždycky když chce někdo doslovný zápis, tak
se to musí říct. Máš dobrou paměť, na posledním zastupitelstvu to padlo
jednou. Mám pocit, že šlo o pana Adamce, který řekl doslova tohle zapište.
Tohle je běžná zvyklost a takhle by se to mělo dělat. Tak to nahrávejme, a
pak se hádejme. Ale připomínám, zápis byl vypracován, zpracován a byl
podepsán. Proč se v tom takhle hrabat teď?

Fojtík: Zastupitelé mají právo podat námitku
Místostarosta: Já bych chtěl jenom říct, že jako občan jsem zde vedl diskusi, pak mi bylo

vzáno slovo i v rozporu s Jednacím řádem. To nevadí, protože vím, že jsem
ukecaný.  A  v  zápise  se  objevilo,  "monolog  pana  Tryščuka".  30  minut
dotazů, myslím, že celkem na tělo, protože pak se potvrdilo to, co jsem
říkal,  ohledně navyšování dluhů. To si  myslím, že byly věci,  které byly
k tématu a bylo to shrnuto do věty, "monolog pana Tryščuka". Takže nebyly
zápisy nejen že doslovné. Zákon přímo říká, že nemusí být doslovný. Vedení
do zápisu vůbec nezasahuje. Já jsem ho prakticky viděl až v tu samou chvíli,
kdy ověřovatel, David Fojtík, námitkoval jedno slovo správně. A to se tam
vyměnilo. Myslím, že žádný monolog nějaké osoby se tam neobjevil, byly
tam podstatnější informace.

Starosta: Já bych to uzavřel s tím, že opravdu ověřovatelé to podepsali. Nebudeme
se  k  tomu  už  vracet.  To,  co  tady  Markéta  předložila,  samozřejmě  to
prozkoumáme a určitě se k tomu vyjádříme.

Místostarosta: Já bych potřeboval znění té námitky, když o tom hlasujeme.
Strnadel Z.: Já bych chtěl do zápisu, že v bodu 20, který se týkal mě, jsem hlásil, že

jsem ve střetu zájmů, a to zápis neobsahuje. Myslím, že takovou důležitou
věc by zápis měl obsahovat.

Hurník: Já bych chtěl k tomu ještě taky. Pokud počítám jednoduchou matematikou.
Zastupitelstvo bylo 13.12., pan Fojtík řekl, že mu to bylo dávno k podpisu
3.1. – to není deset dní, což vyžaduje zákon O obcích, číslo 128. Zápis má
být do deseti dnů.

Starosta: Pokud jsi dobře poslouchal, tak jsem tady řekl, že zápis byl vyhotoven dřív
než  do  deseti  dnů.  Že  byl  na  Obecním úřadě,  že  byl  podepsán mnou
i panem místostarostou a čekal pouze na ověření.

Menšíková: Já bych k tomu chtěla dodat. Nebyla to žádná výtka, Kristo, vůči tobě. Vím,
že ta práce je složitá. Řekla jsem to i já dnes, že nikdo nečeká a není tady
zvykem  dělat  doslovné  zápisy,  já  to  chápu.  Ale  opravdu  se  mi  zdá
nevyvážený. Potom co jsem měla možnost si ho přečíst, a to hlavně proto,
že v těch pasážích, kde jsme se zdrželi opravdu hodiny a padaly tady různé
věci a dotazy i z publika, je tam dán velký prostor obhájcům schválení toho
bodu. Ale naše připomínky a připomínky občanů byly smáznuté opravdu
takovým jen -  proběhla vášnivá diskuse.  Myslím si,  že na to,  co se tu
odehrálo v tom prosinci, tak opravdu, když si ho někdo přijde na obecní
úřad přečíst, tak jako nebude usuzovat. Já jsem se k zápisu dostala teprve
(nešlo rozumět) ledna, a protože jsem s ním nebyla spokojená, zároveň ale
nejsem ověřovatelem zápisu. Mám ale právo podat jako zastupitel námitku,
A protože jsme měli audiozáznamy tohoto jednání, tak jsme našli službu,
která by nám pomohla tady toto náročné a opravdu dlouhé jednání přepsat.
Nechali  jsem  ti  přepsat.  To  že  to  není  možná  úplně  slovo  od  slova
ve smyslu, že zadání bylo i ať odstraní slovní vatu, nějaké přeřeky, tak
to možná v tomhle ohledu není slovo od slova. Ale opravdu je to přeloženo
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profesionální firmou a k tomu přepisu, který máte tady fyzicky v té zelené
složce,  pokud  máte  zájem,  tak  rozhodně  není  problém  předat  i  ty
audiozáznamy.  Tak  abyste  si  to  případně  mohli  porovnat.  V  žádném
případě  si  nemyslím,  že  by  tam byl  pozměněný,  jakkoliv  význam slov.
Zaměnění řečníci nebo něco podobného. To opravdu vylučuji, protože jsme
to kontrolovali. Námitku jsem nepodávala dřív mimo jiné proto, že opravdu
do tohoto týdne jsem na tomhle pracovala.

Starosta: Chceš říci, že to, co nám tady předkládáš jste si nechali zpracovat a ty jsi to
dostala dejme tomu hodinu před dnešním jednáním.

Menšíková: Ne, to jsem nedostala, ale opravdu jsem to dopracovala včera. Bylo třeba to
anonymizovat,  bylo  třeba  to  projít  a  překontrolovat.  Opravdu  bych  si
nedovolila předhodit Vám tady něco jenom tak. Protože teď když Vám tady
předkládám nějaký písemný materiál, tak za něj odpovídám a ručím.

Starosta: Výborně, takže ty nám tady tvrdíš, že jsi to dopracovala včera, nám to dáš
dneska a chceš po nás abychom se k tomu okamžitě hned teď vyjádřili.

Menšíková: Ne, já v námitce žádám, aby tento materiál byl přidán jako příloha k zápisu
z minulého jednání. Aby tam byl přidán jako příloha. To je předmětem mé
námitky.

Liška: Přece, když to podepsali oba ověřovatelé, tak je to tak dělané schválně, aby
tam byl vždy i někdo z opozice, aby se k tomu mohli vyjádřit. Tak proč jste
se k tomu nevyjádřili? Tohle přece nemůžeme vzít zpětně, protože bychom
si to museli nejdříve všechno kompletně nastudovat. A přesně ten zápis,
tak jak to říkala Krista, se dělá tak, že se z toho jednání vypíchnou ty
podstatné věci. Já navrhuji ukončit tady k tomuhle debatu a hlasovat o tom,
jestli ta námitka se přijme nebo nepřijme.

Místostarosta: Já bych k tomu měl jenom takovou otázku, jestli  je to úředně ověřený
přepis někoho, kdo na to má kulaté razítko? Kdo za si za tím stojí, něco
jako soudní znalec. Je to nějakým takovým způsobem zajištěno? Ptám se,
protože opravdu chcete abychom schválili něco, co jsme neviděli. Je to tedy
přeposláno nějakou institucí nebo někým, když to řeknu hloupě, s kulatým
razítkem, kdo za tím stojí?

Menšíková: Ne, není to žádný úředně ověřený přepis
Zapisovatelka: Já jsem se chtěla ještě zeptat, protože to jsem nevěděla, jestli by ten zápis

šel pokaždé udělat takhle. Že by to udělala nějaká nestranná firma. Protože
člověk to nikdy nenapíše doslovně. Já se toho s radostí vzdám toho zápisu,
takže pokud to půjde, tak všemi deseti.

Starosta: Pojďme hlasovat
Místostarosta: já jenom technickou. To, co jsem posílal emailem k tomu e-hlasování. Kdo

by chtěl hlasovat pomocí tohoto hlasování,  tak může. Nečekal jsem, že
první bod bude hned takový. Zkusíme to tedy přes to e-hlasování. Jestli
souhlasíte, jestli k tomu budete nápomocní? Já doufám, že nám to urychlí.
Mělo by to fungovat tak, že až dá pan starosta pokyn k hlasování, já zadám
pokyn v programu a vás by to mělo na vašich chytrých zařízeních vyzvat
k hlasování. Na těch stránkách UZOBu musíte být přihlášení. Je někdo, kdo
nechce přes toto zařízení  hlasovat? Možná dneska budou potíže,  že to
někomu nepůjde, ale je někdo kdo hlasovat nechce?

Petr Menšík: Já se chci jen zeptat na jednu věc. Teď je hlasování a diskuse k námitce,
která  logicky  měla  být  v  tom  bodě  2.  A  následně  si  myslím,  že  by
se mělo hlasovat o těch přijatých usneseních Rady, Zastupitelstva a tak
dále.  K  tomu  v  tuto  chvíli  vůbec  nedošlo.  Vy  diskutujete  jenom k  té
námitce. Jestli si rozumíme.

Starosta: Ano, tím se to rozpoutalo.  Každý má možnost diskutovat dál.  Nikdo to
neutnul. K tomu, co jsem přečetl nebyly žádné připomínky, až Markéta
vznesla připomínku k tomu zápisu. Tím se to rozproudilo. Pokud má někdo
připomínku k čemukoliv dalšímu, může diskutovat. Tohle právo mu nikdo
nebere. Má ještě někdo něco? Pokud ne, tak pojďme hlasovat.

Místostarosta: Usnesení se bere na vědomí.
Menšíková: Hlasuje se o námitce
Starosta: Teď jsem to říkal,  že budeme hlasovat o námitce, kterou jsi  ty osobně
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vznesla.
Přecházejí k hlasování. Ještě paní Heryánová se znovu ptá a chce vědět o čem teda hlasují Místostarosta
vysvětluje princip e-hlasování a starosta doplňuje, že se kromě toho bude hlasovat i klasicky rukou. Zastupitel
Fojtík se dotazuje, zda tedy na přístrojích nejde vidět o čem se přesně hlasuje. Že vidí jen ano, ne, zdržel se.
Místostarosta vysvětluje, že tento podnět dal jako připomínku k rozvoji softwaru. Přechází se k hlasování.
Během hlasování  se řeší  ještě problém, že někteří  zastupitelé nejdou vidět a že nejsou přihlášení.  Pak
se spouští hlasování a hlasují jak elektronicky, tak i pomocí zvednuté ruky. Zastupitel Poledník komentuje, že
zatím se pomocí softwaru nic neurychlilo. Starosta ujišťuje, že až se „vychytají  mouchy“, tak to průběh
urychlí.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Kunčice  pod  Ondřejníkem  schvaluje  námitku  zastupitelů  Markéty  Menšíkové,
Michaely Šebelové a Zdeňka Strnadla k zápisu zasedání zastupitelstva obce Kunčice p. O. konaného dne
13.12.2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 6 (Heryánová, Liška, Macura, Mazoch, Mikala, Tryščuk) / Zdrželo se: 3 (Macurová, Majerek,
Poledník)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Přílohy:
námitka k zápisu, předkládaná příloha

blok 4-3

Diskuze:
Starosta: Takže připomínka paní Menšíkové přijata nebyla a Zastupitelstvo obce tedy

bere  na  vědomí  informace  o  průběhu  plnění  usnesení  přijatých  na  II.
Zasedání obce konaném 13.12.2022

Menšíková: Dovolím si  předložit  návrh  na  usnesení  jako  zastupitel.  A  žádám,  aby
se o něm hlasovalo jako o usnesení. Předkládá návrh na Usnesení: ZO bere
na  vědomí  písemný  dokument  „Přepis  audiozáznamu  částí  jednání
zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem ze dne 13.12.2022, zejména
těch, které mají souvislost s projednávaným bodem č. 14: Souhlas obce
s provozem sportovních létajících zařízení“, který je přílohou tohoto návrhu
na hlasování“

Před hlasováním se ještě ujišťují, že se jedná o dvě rozdílné věci. O námitce už se hlasovalo a nyní se hlasuje
o usnesení, které zastupitelka Menšíková předložila. Jedná se o dvě rozdílné věci.
Heryánová: Takže tady je jenom část, není to celé?
Menšíková: Není to celé jednání zastupitelstva, jedná se o ty části,  u kterých já a

někteří další zastupitelé máme dojem, že nejsou v zápise ty důležité věci a
zápis neodpovídá jednání. Není v něm napsáno, co tam padlo, věci, které
zaznívaly na obou stranách.

Liška: Už to tady zaznělo, asi těžko můžeme přijmout něco, o čem nic nevíme.
Někdo přijde, položí tady zelené desky na stůl a řekne o tom tady hlasujte.
Ta debata nemůže být nikdy doslovná. Vždy se z toho musí vypíchnout ty
podstatné body. A s těmi pak další lidé, například členové Rady, starosta,
místostarosta, tak s těmi pracují. Jsem přesvědčený, že v původním zápise
ty podstatné body byly, a že s nimi rada, starosta, a i místostarosta pracují.
Co budeme dělat? Na každém zasedání budeme dělat 32stránkový zápis
doslovného jednání toho, co se zde odehrává. Já si myslím, že pak můžete
nadále vznášet námitky na postup lidí, co s tím pracují. Ale těžko můžeme
akceptovat nějaký bianko zápis,  který vy tady předložíte.  Ten doslovný
zápis si můžeme vzít a je to pro nás podpůrná záležitost, ale nemyslím si,
že by to mělo být někde v zápisu a mělo by se to brát jenom jako pomocná
záležitost. Nemůžeme se potom bavit o každém slovíčku, které tady padlo.
My nejsme právníci, kteří jsou v tomto stoprocentně kovaní. Ale jde o to,
aby to šlo nějakým směrem a ten směr udávají ti, co byli zvolení. A to jste
i vy, vy můžete podávat námitky.

Menšíková: Nerozumím, čeho se teda bojíte. Ten audiozáznam existuje, my vám ho
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klidně  poskytneme.  Byl  na  více  částí.  To,  co  se  podařilo  z  těch
audiozáznamů věrně přepsat, tak jsme se snažili takto poskytnout. Defacto,
z mého pohledu svým způsobem usnadnit práci Vám všem. Tam jsou věci,
jak padly od nás, jak padly od vás. Nemůže kolem toho vzniknout žádná
pochybnost. To není žádná slohovka, kterou bych si napsala na základě
svých  dojmů  z  jednání.  Tady  nejde  o  žádné  dojmy.  Jde  o  přepsaný
audiozáznam tak, jak to bylo. Takže z čeho tady jsou obavy? Ty věci tady
padly, tak o co jde.

Poledník: Klidně věrně sepisujte dál, já odmítám jen tak něco bianko podepsat. Já
vím, co já mluvím, Ale to, co tady donesete, to se dá krásně zmanipulovat.
Příště si vezmeme spacák jak vaše kolegyně v parlamentu a ,můžeme tady
nocovat. Když se Vám to líbí. Můžeme to dělat jak v parlamentu. My jsme
se tady s  paní  poslankyní  kolikrát  pohádali,  já  jsem jí  to  řekl  od plic
kolikrát, ale neřešil jsem takové blbosti, že mě tady chytáte za slovo.

občan ***: Pro nás to nejsou blbosti. Vy tady děláte pro nás, to si uvědomte
Starosta uklidňuje debatu.
Heryánová: To jednání  minulé  bylo  hodně široké  a  poznámky zaznívaly  v  různých

částech, i když se například týkaly létání, tak zaznívaly v různých bodech.
Jestliže  je  přepsána jen jedna část,  tak si  myslím,  že  to  opravdu není
v pořádku.  Kdybych to viděla a mohla si  to  přečíst,  tak s  tím nemám
problém, Ale tam zaznívaly opravdu některé věci už dříve, některé později
a něco na konci. Já bych si to chtěla pročíst v klidu. Asi to nestihneme teď.
Možná, že jo. Já tady klidně můžu být.

Starosta: Já s tebou souhlasím.
Mazoch: ta situace se opět začíná vyhrocovat tak, jak tomu bylo minule. Jestliže je to

sepsáno slovo od slova, já s tím nemám problém, akorát že bych si to chtěl
prostudovat. Není problém to pak do toho dodat.

Místostarosta: Součástí zápisu to bude jako minimálně tohoto. Protože paní zastupitelka
podala návrh na usnesení. Ale vidím to stejně, není to autorizovaný přepis,
je to dlouhý materiál. Souhlasím, že takový dokument máte, že ho budete
používat. Já jsem ho nečetl, ale někdo už mi říkal snad před několika týdny,
že byl na facebooku, takže ho asi nemáte od včerejška. Bude to součást
dnešního zápisu. Tak jak je ta žádost podaná a je tady ten dokument, tak to
bude součástí dnešního zápisu.

Byrtus: Nemůžeme tam tedy přiložit ten audiozáznam?
Starosta: my ho nemáme.
Byrtus: Tak pokud máte pocit, že ten přepis paní Menšíkové je zmanipulovaný, tak

tam dejte čistý zdrojový soubor
Starosta: my ho nemáme. Já bych si to ještě trochu upřesnil. Nikdo z nás, tak jak

tady  jsme  nemá  nic  proti  tomu,  co  bylo  předloženo.  Nikdo  to
nezpochybňuje. Pokud si to nepřečteme a něco tam nezjistíme. Mi vadí to,
co tady již  několikrát  zaznělo a já  to jenom zopakuji.  Pokud se máme
chovat slušně a vy od nás vyžadujete abychom přesně na den dávali tohle a
přesně na den dělali tamto a my se to snažíme dělat. Jestliže máte nějaké
připomínky,  můžete  je  přece  dát  hned,  když  to  zjistíte.  Tak  dávejte
připomínky včas, abychom si je mohli prostudovat stejně tak, jak to máte
vy. Já si myslím, že to je nefér, jestli tady vytáhnete materiál a tvrdíte, že
jste  to  zpracovali  včera.  Nechci  nikoho  obviňovat  a  lézt  někomu
do svědomí. Apeluji, chovejme se jako lidi. Jsme na vesnici, tak dejme do
toho trochu selského rozumu. Má k bodu 4 ještě někdo nějaké připomínky?

Petr Menšík: Pane místostarosto. Přesně to jste řekl. Celé si myslí, že by to šlo odpustit,
kdyby se to stalo součástí zápisu. A proto Markéta podala ten návrh. Kdy
jednací řád přesně říká, že písemný návrh musí být automaticky součástí
zápisu, i když například neprojde to hlasování. To za a. Za 2. chci do zápisu
– děkuji – že trvám na tom, že pokud má být dodržen jednací řád, tak to co
řekla  Markéta  o  tom,  že  můj  písemný  návrh  a  mé  ženy,  který  jsme
Vám minule při zasedání zastupitelstva rozdali musí být automaticky podle
jednacího řádu součástí nedílnou zápisu z 13.12.2022 to za 2. Nepotřebuji
na to odpověď. Chci se chovat tak, ať je to perspektivní, ať jedete dál.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 12 / 30

A pokud se tedy máme ptát na usneseni Rady obce nebo Usnesení ZO,
které probíhaly během tady těch dvou měsíců. Tak já si dovolím položit tři
dotazy. Je to ke konkrétnímu usnesení ZO. Jsme ve 4 jo? Chci se zeptat,
bude to jednoduché a stručné,  nebude to nikoho bolet.  Můžeme vidět,
písemný souhlas obce,  o kterém bylo minule rozhodnuto,  bylo předáno
leteckému spolku. To, co jste minule odhlasovali, chtěli bychom vidět tu
listinu. Stačí o přestávce nebo zítra. Nepotřebuji to hned.

Místostarosta: Listinu?
Petr Menšík: ano, tu, co vyhotovil pravděpodobně Obecní úřad. Která se potom předala
Místostarosta: Žádost přišla datovou schránkou, je zapsaná ve spisovce
Petr Menšík: Možná si nerozumíme. ZO v bodě 14 rozhodlo. Uděluje souhlas Leteckému

spolku … pamatujeme si všichni? A na tu jsem se chtěl podívat, jak ten
souhlas v praxi vypadá. Rozumíte mi?

Místostarosta: jestli se nepletu, tak je shodný
Petr Menšík: Nepotřebuji  ho  teď,  nepotřebuji  odpověď  hned.  Za  druhé,  chtěl  bych

se zeptat pana radního Lišky, proč Letecký spolek, po těch třech hodinách,
co jsme se tady bavili, požádal o pozastavení registrace na LAA. Za třetí,
se chci slušně zeptat. Bude tedy Letecký spolek znovu žádat o registraci té
letištní  plochy? Chci  do zápisu ať  zazní:  Pokud bude podána ta žádost
o  registraci  znovu  a  pokud  LAA  zahájí,  to  řízení,  tak  padl  tady
gentlemanský příslib pana starosty, že se to dá na ÚD. Takže znovu: Chci,
aby to bylo v zápisu. Děkuji, za mě všechno.

Liška: ta registrace byla pozastavená proto, že ÚPL a LAA navrhli jednání, které
by tady tu situaci,  která tady je,  a říká se tomu konflikt  ve vzdušném
prostoru, vyřešila. Jednání je naplánované, starosta o tom ví.

Starosta: budu o tom ještě speciálně hovořit.  To je na další  bod, teď to nebudu
rozpitvávat

Liška: Jakmile jednání proběhne, tak tu registraci podáme znovu.
Petr Menšík: Děkuji
Starosta: Stačí takto, Petře?
Petr Menšík: ano
Přechází se k hlasování o návrhu Usnesení paní Menšíkové. Starosta nechává hlasovat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem bere na vědomí písemný dokument "Přepis audiozáznamu
částí jednání zastupitelstva obce Kunčice p. O. ze dne 13.12.2022, zejména těch, které mají souvislost
s projednávaným bodem č. 14:  "Souhlas obce s provozem sportovních létajících zařízení", který je přílohou
tohoto návrhu na hlasování.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 1 (Liška) / Zdrželo se: 8 (Heryánová, Macura, Macurová, Majerek, Mazoch, Mikala, Poledník,
Tryščuk)

Návrh usnesení nebyl přijat.

5. Informace o schůzích Rady obce

Rada  obce  se  od  posledního  zastupitelstva  obce  sešla  7x.  Všechny  usnesení  RO  naleznete
v anonymizované podobě na obecním webu. Kompletní zápisy jsou k dispozici na Obecním úřadě. 

Veškeré nové zápisy, usnesení včetně příloh, naleznete také na webu Usnesení zastupitelstva a Rady
obce (ÚZOb). Kompletní zápisy jsou k dispozici na tomto webu, počínaje RO č.9/2023. 

Diskuze:
Starosta: Otvírám diskusi
Menšíková: Ohledně Akčního plánu, paní Bulawová vykonává práci na základě dohody

nebo čeho?
Starosta: Ne,  byla  pouze  pověřená.  Dál  pro  nás  připravuje  tyto  věci  firma

z Rožnova, mimo jiné majitel této firmy je dnes v Rožnově starostou. Já
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jsem s ním v telefonickém spojení. Určitě pak budete přizvaní i vy jako
zastupitelé.

Menšíková: V souvislosti s výkonem této práce má paní Bulawová přístup k nějaké
databázi ,nebo k nějakým informacím z Obecního úřadu?

Starosta: nevím, proč by měla mít, všechno, co potřebuje ke své práci, tak může
získat na internetu a webových stránkách, případně se může zeptat mě.
Není tam nic tajného ani žádný vedlejší úmysl. Stačí?

Menšíková: Takže  nen í  t řeba  v  souv i s l os t i  s  t ímto  výkonem  ně jaké
zachování mlčenlivosti nebo z důvodu GDPR? Takže nemá přístup na obci
k žádným dokumentům? Protože není ani zastupitelkou, tak se ptám, jak je
to zajištěno?

Starosta: Nemá přístup k žádným věcem, které by podléhaly GDP nebo jiným věcem.
Zatím není důvod.

Ještě někdo nějaké připomínky? Ne?

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem bere na vědomí   informace o schůzích Rady obce
Kunčice pod Ondřejníkem.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6. Požární řád Obce Kunčice pod Ondřejníkem

Podle ustanovení § 29 odst. 1 písm. o) zákona č. 133/1985 Sb. je obec povinna na úseku požární ochrany vydat
Požární řád jako Obecně závaznou vyhlášku, která doposud nebyla schválena. Proto je tato OZV navržena
do jednání ZO jako "Požární řád Obce Kunčice pod Ondřejníkem".

Diskuze:
Starosta: Materiály  máte  na  stolech.  Je  to  možná  na  rychlo,  nicméně  ten

původní materiál  se přepracovával na základě připomínek a po dohodě
s MV. Veškeré připomínky jsme zapracovali  do tohoto Požárního řádu,
který máte na stole. Nějaké připomínky? Otevírám diskusi.

Bez diskuse. Přechází se k hlasování.
Místostarosta: Prosím  do  zápisu,  že  paní  Macurová  hlasovala  jinak,  než  se  promítlo

v softwaru. Hlasovala opravdu ANO

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje Obecně závaznou vyhlášku "Požární řád Obce
Kunčice pod Ondřejníkem".

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO3/2023/4 bylo schváleno.

Přílohy:
OZV Požární řád, Posouzení zákonosti OZV

7. Návrh rozpočtu obce na rok 2023

V  usnesení  ZO  č.  II/2022/7c  je  chybně  zaměněno  znaménko  mínus.  Správně  má  být  +
9.777.500 Kč. Proto je nezbytné o tomto bodě hlasovat znovu.

Diskuze:
Starosta: V  usnesení  ZO  č.  II/2022/7c  je  chybně  zaměněno  znaménko  mínus.

Správně má být + 9.777.500 Kč. Proto je nezbytné o tomto bodě hlasovat
znovu. Otvírám diskusi.
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Bez diskuse. Přechází se k hlasování.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje  rozpočet obce Kunčice pod Ondřejníkem
na rok 2023: příjmy: 64.452.900 Kč, výdaje: 74.230.400 Kč, financování:  9.777.500 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Byrtus)

Usnesení č. ZO3/2023/5 bylo schváleno.

8. Neinvestiční dotace z rozpočtu obce
blok 8-1

blok 8-2

Žadatel: Středisko sociálních služeb města Frýdlant nad Ostravicí

Žádost o dotaci ze dne 22.8.2022 ve výši 60.000,- Kč na osobu (tedy celkem 120.000 Kč).

V roce 2022 obdržel tento žadatel dotaci ve výši 50.000 Kč (žádali o 50.000 Kč).

Diskuze:
Majerek: Snažili  jsem se na Radě navrhnout stejné částky,  jako byly předtím, a

přitom se řídit rozpočtem. Klidně ale můžete navrhovat jiné částky
Starosta: V  roce  2022  obdržel  tento  žadatel  dotaci  ve  výši  50.000  Kč  (žádali

o 50.000 Kč). Nějaké připomínky?
Bez připomínek. Přechází k hlasování.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Kunčice  pod  Ondřejníkem  schvaluje  poskytnutí  neinvestiční  dotace  Středisku
sociálních služeb města Frýdlant nad Ostravicí, sídlem Padlých hrdinů 312, 739 11 Frýdlant nad Ostravicí,
IČ:  00847020,  ve  výši  110.000  Kč  a  zároveň  schvaluje  uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  č.  1/2023
o poskytnutí této dotace.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO3/2023/6a bylo schváleno.

blok 8-3

Žadatel: Medela - péče o seniory, o. p. s.

Žádost o dotaci ze dne 3.10.2022 ve výši 105.000,- Kč.

V roce 2022 obdržel tento žadatel dotaci ve výši 50.000 Kč (žádali o 100.000 Kč).

Diskuze:
Petr Menšík: Chci se zeptat, to je ve Frýdlantě nově otevřeno a tam má obec nějaké

občany? Nebo to je charita?
Heczková: Ano, v Medele máme, to je na Ostravici. Tam máme občany.
Starosta: jsou tam 3 občané z naší obce, nebudeme jmenovat.
Heczková: Oni  patří  pod Frýdlant,  ale  to  zařízení  se  nachází  na  Ostravici.  Jedná

se o Domov pro seniory.
Další připomínky nejsou, přechází k hlasování.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace Medela - péče
o seniory, o. p. s., sídlem Ostravice č. p. 855, 739 14 Ostravice, IČ: 02141531, ve výši 70.000 Kč a zároveň
schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy č. 2/2023 o poskytnutí této dotace.
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Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO3/2023/6b bylo schváleno.

blok 8-4

Žadatel: Domov Hortenzie, příspěvková organizace

Žádost o dotaci ze dne 24.10.2022 ve výši 50.000,- Kč.

V roce 2022 obdržel tento žadatel dotaci ve výši 50.000 Kč (žádali o 50.000 Kč).

Diskuze:
Starosta: Otevírám diskusi. Bez diskuse, přechází se k hlasování.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Kunčice  pod  Ondřejníkem  schvaluje  poskytnutí  neinvestiční  dotace  Domovu
Hortenzie,  příspěvkové  organizaci,  sídlem  Za  Střelnicí  1568,  744  01  Frenštát  pod  Radhoštěm,  IČ:
48804843, ve výši 50.000 Kč a zároveň schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy č. 3/2023 o poskytnutí
této dotace.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO3/2023/6c bylo schváleno.

blok 8-5

Žadatel: Římskokatolická farnost Kunčice pod Ondřejníkem

Žádost o dotaci ze dne 7.12.2022 ve výši 200.000,- Kč.

V roce 2022 obdržel tento žadatel dotaci ve výši 100.000 Kč (žádali o 200.000 Kč).

Diskuze:
Otvírám diskusi.
Majerek: v loňském roce žádali 200.000,- Kč a dostali 100.000,- Kč a letos žádali

200.000,- Kč a dostanou 120.000,-Kč
Fojtík: loni jsme žádost snížili, protože žádal i kostel husitský. Upřednostnil se ten

druhý kostel, tam se dlouho nedávala žádná dotace
Starosta: ano rozumím, trošku mě mrzí, že ten druhý kostel, co byl zmiňován, si

nezažádal o nic, takže mají smůlu.
Nechávám tedy hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Kunčice  pod  Ondřejníkem schvaluje  poskytnutí  dotace  Římskokatolické  farnosti
Kunčice pod Ondřejníkem, sídlem Kunčice pod Ondřejníkem 22, 739 13, Kunčice pod Ondřejníkem, IČ:
45235481 ve výši 120.000 Kč a zároveň schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy č. 4/2023 o poskytnutí
této dotace.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO3/2023/6d bylo schváleno.

9. Různé, diskuse a prostor pro návrhy a připomínky občanů
blok 9-1

Informace k žádosti *** ke zřízení dočasně vyhrazeného prostoru:

Starosta obce obeslal dne 27. prosince 2022 s žádostí o vyjádření následující instituce:
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Ministerstvo obrany ČR
Ministerstvo dopravy ČR
Leteckou amatérskou asociaci ČR
Úřad pro civilní letectví

K dnešnímu dni obec obdržela odpovědi pouze od:

Ministerstva obrany ČR s tím, že není dotčeným orgánem v této problematice. – doručeno 10. 1. 2023
Úřadu pro civilní letectví s tím, že této žádosti obec nemůže vyhovět. – doručeno 6. 2. 2023
Obě odpovědi naleznete v příloze.

Další  postup:  Starosta  svolá  jednání  vedení  obce  obce  s  odborníky  z  Úřadu  pro  civilní  letectví,  na
které  budou přizváni  žadatelé  (***),  zastupitelé,  představitelé  Leteckého spolku Kunčice  p/O a  případné
další dotčené osoby a organizace. 

Diskuze:
Starosta: Na úvod si vezmu slovo a chtěl bych říct, že v Obecních novinách číslo 2

byla  zveřejněna  mapka,  která  orientačně,  pomocí  piktogramů,
znázorňovala přístup občanů k problematice plochy pro rekreační létání.
Protože  se  všechny  osoby  ke  svému  názoru  hlásily  tedy  jsme
nepředpokládali, že by toto orientační značení mohlo být vnímáno, jakkoliv
negativně.  Našim  cílem bylo  a  je  ukončit  různé  spekulace  a  konečně
uzavřít nedořešenou problematiku sportovního létání na území naší obce.
Nechceme a není našim zájmem dále vyhrocovat již tak napjatou situaci
v obci. Proto, pokud se toto vyznačení v mapce někoho z dotyčných dotklo,
tak se jim já osobně svým jménem i jménem Rady obce, i jako zástupce
vydavatele Obecních novin, tímto veřejně omlouvám.

17:37 – odchází Markéta Macurová – počet členů ZO 13
Starosta: Máme tady spoustu vyjádření,  27.  prosince 2022 jsem poslala  oficiální

žádost za obec o vyjádření k problematice sportovního létání na MO ČR,
MD ČŘ, LAA, k dnešnímu dni jsem obdržel odpověď z MO ČR – s informací,
že  MO  ČR  není  dotčeným  orgánem  v  této  problematice.  A  ÚPCL
po konzultaci se mnou potvrdil schůzku 13.03.2023 v 16:00 na Obecním
úřadě, přítomný bude pan Menšík a další osoby. To považuji za nutné sdělit
úvodem

17: 44 - přichází Markéta Macurová – počet členů ZO 14 Starosta otevírá diskusi.
p. Popp: Já se chci  vyjádřit  k  novinám. Chtěl  bych požádat pana Tryščuka,  aby

zanechal  zneužívání  Obecních  novin,  které  jsou  informativní  pro  nás
všechny. Nějakých článků, tak jak pan Liška nás tady označil a tady o nás
píše. Jestli by tedy mohl konečně zanechat zneužívání novin, noviny mají
být  ohledně  dění  v  obci,  co  se  tady  vytvořilo,  zaniklo,  kdo  je  zdravý,
nemocný. A takové pozitivní věci, a nikoliv tady označovat lidi. Tato mapka
byla vytvořena jednoznačně proti nám a proti rodině Menšíků. Už dneska
víme, že se jedná asi o dvacet baráků, což pan Liška neudal. Dále bych
chtěl  ještě zdůraznit,  tu mapku bych chtěl  opravit.  Pan Liška sám zde
uvádí, kde má vzletovou zónu. Letový koridor. Na druhé straně Vám mohu
ukázat fotografie, kde lítají – pan Liška letadly. A je úplně mimo osy, co
vyznačil. Nechápu, buď pan radní Liška neví, co tiskne, co píše, nebo si
protiřečí.  Kdyby  to  tak  bylo,  tak  si  myslím,  že  dneska  tady  neřešíme
nějaké mapky. Nehledě na to, že se to pořád stupňuje, minulý měsíc mi
někdo hodil přes plot psovi nějaký kus špeku. Vy se tomu divíte, ale nikdy
se nám tady tohle nestalo. Neříkám, že to byl tady pan radní Liška, ale jsou
tady lidé, kteří sdílejí tento názor a někdo nám tedy hodil něco za plot. Já
jen  chci  upozornit,  já,  když  někoho  takhle  chytnu,  že  mi  něco  háže
na pozemek, tak si myslím, že se bude v novinách psát úplně o něčem
jiném. My jsme tady přišli normálně bydlet, žili jsme tady po celou dobu
v klidu, nikomu jsme neubližovali, nikoho jsme nebrali „jak se říká do úst“,
začalo se tady lítat, přes naše pozemky. Ohrožovat nás, omezovat. Tenhle
konflikt vznikl na základě, že pan Liška zneužil Obecní noviny opět k tomu
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nás označovat. Jako bychom byli nějakým terčem. Já jen chci říct, i tady
na kamery. Pokud má někdo se mnou problém, ať přijde, zazvoní a můžeme
si to vyříkat. Ale nikdo se mi nebude mstít na rodině nebo házet mi něco
psovi  přes  plot  atd.  Myslím si,  že  jsme lidé  a  pokud  na  to  někdo  ty
„koule“  má a chtěl  by se se mnou pobavit  o  létání,  tak aby to  každý
pochopil. Dneska jsem byl u soudu, když řešíme s panem Liškou spory,
i paní soudkyně sama řekla, že osobně taky by se jí tady tohle chování, tady
tohle lítání, nelíbilo. Neříkám, jak soud dopadne atd. , ale myslím si, že
bychom si tohle mohli ušetřit.  My jsme měli snahu, aby to ostatní lidé
pochopili,  my  jsme  měli  snahu  sejít  se  s  paní  starostkou,  s  paní
místostarostkou, místostarostou. Měli jsme zájem, jediný, do neměl zájem
byl tady pan Liška a pan Adamec. ž dávno tady tahle záležitost mohla být
vyřešená. Mezitím se jen mlží, lže se. A my jsme ti největší problémoví lidé.
Tady se Leoš směje, víš dobře, že jsem s tebou třikrát mluvil, ty jsi chtěl
jenom  jednou.  Mohl  si  to  vyřešit.  Na  úřadech  mohl  pan  Liška  dát
papíry, můžeme lítat tady a za těchto pravidel a bylo by to celé vyřešené.
Tady  se  zneužívají,  vytvořili  jste  si  minule  nějaký  zpravodaj  Kunčický.
Špinili jste nás přes nějaké zpravodaje. Teď je pan Liška radní, pan Tryščuk
je místostarosta, tak se využívají Obecní noviny na to naše špinění. I na tom
facebooku,  tam se  napíše  komentář  a  já  jsem třeba  nemohl  dát  paní
Šebelové like. Mě to blokovalo. Potom pan Tryščuk napíše, Rada obce, vy
s  tím všichni  sdílíte  názor,  souhlasíte,  že  nás  dali  do  novin?  Jako  vy,
zastupitelé, vy s tím souhlasíte?

Liška: tam nejsou jména
p. Popp: Ale je  tam napsané Rada.  Rada rozhodla,  Rada jste vy.  Vy s  tím tedy

souhlasíte, jo? Pan starosta se omluvil, protože to lidsky pochopil, že to
není normální, takže vy s tím ostatní souhlasíte?

Poledník: Omluvil se i za Radu obce, pokud si dobře pamatuji.
p. Popp: Ale já se ptám? Když pan Tryščuk napsal do novin, že za Radu obce a

vyjádřil se na facebooku, tak vy jste to s ním sdíleli nebo ne?
Poledník: Podívejte se, já facebook nemám a akorát se dozvídám, že vy mě tam někde

vytahujete. Já vám kašlu na váš facebook. Vy si...
p. Popp: já vás nevytahuju nikde
Poledník: tam u grilovaných kuřat Salirieri. Proč se nepřihlašujete pod normálním

jménem, když (tato část nejde rozumět) Vy hodnotíte všechno, koše…
Starosta: Prosím Vás, chovejme se důstojně
p. Popp: Jestli to sdílíte, jako Rada? Jestli vy s tím souhlasíte, s označováním lidí?
Poledník: Omluva už byla
p. Popp: já se Vás ptám, já beru tu omluvu, ale ptám se vás, jestli to pan Liška

napsal a pan Tryščuk to nechal vytisknout anebo jestli opravdu jste s tím
vy, jako Rada, souhlasili? Jestli jste byli pro to, aby se lidi takto dávali
do novin?

Starosta: chápu  vaše  rozhořčení,  ale  chovejme  se  důstojně.  Nechme  odpovědět
na vaše dotazy a vaše připomínky postupně.

Poledník: Proč vy napadáte na tom facebooku třeba ty koše, že jsme je repasovali?
Sněhová kalamita, do všeho se navážíte, do všeho rýpete. Vy jste dole,
vůbec  nevíte,  co  se  dělo  nahoře.  Jaká  tam  byla  hrůza,  ale  do  všeho
se navážíte. Tak potom se nedivte, že jak vy se chováte, že je potom taková
situace.  Vy  přiléváte  také  do  ohně,  vy  hrajete  tady,  že  my jsme tady
strůjcem všeho, ale vy tomu přitlačujete pěkně na pilu.

p. Popp: Podívejte se, kdyby se pan Tryščuk nenavážel do nás a nevypisoval věci, co
pan Liška mu nadiktoval, tak já bych nezmiňoval žádné koše atd. Vy jste
napsali do novin lidem, že jste ušetřili nějakých 70. něco tisíc. Tohle mi
vadí jako občanu obce. Ne 78 tisíc, když odpadkový koš vyjde, normální
na zastávku, plastový za nějakých 2.000,-. Dobře, jsou různé koše. Vy jste
opravili koše, chlubili jste se nějakými opravenými koši. Nedokázali jste je
ani ošetřit proti rzi. Já vám řeknu, za tisíc korun barvy. Kdybyste chtěli
něco ušetřit, tak ošetřit ty koše , zavařit jestli byly někde díravé, nechat je
nastříkat Baumaxitem a máte klid minimálně na tři roky, čtyři. Já jsem
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se k tomu vyjádřil, to nebylo rýpání.
Poledník: vy se vyjadřujete ke všemu, vy jste další takový
Starosta: Prosím vás, držme emoce. Prosím Vás postupně, Dana Herýanová se hlásila
Heryánová: Já jsem se teda přidala k vám na stránky těch starostí občanů. Já jsem hned

volala panu Tryščukovi kvůli těch košů. Ale ty koše byly zdarma , já jsem si
to zjistila, já jsem to nevěděla. Vy jste tam reagoval, že 70.000, takže já
jsem si to hned zjistila a ty koše byly opravdu zdarma. Čili tam se neutratili
peníze. Potom jsem si ještě udělala takovou rešerši, projela jsem si vedlejší
obce a zjišťovala jsem. Kdybychom dali ty koše plastové, tak to je hned
pryč. Zvláště tam, kde jsou děti, nebo hospody. Takže já si myslím, že ta
oprava těch košů není špatná, že to nemusíme rozebírat a mluvit kolem
toho.

p. Popp: Vy jste to nečetla přesně. Ty komentáře. Kdyby pan Tryščuk napsal, ušetřili
jsme tolik peněz za odpadkové koše, opravili jsme to za tisíc korun, tak
proti tomu nenapíšu ani „ň“. Já jsem se dožadoval, až pan Tryščuk později,
po nějakých debatách, tam napsal, že to bylo za cenu barvy. Kdyby ten
článek  byl  napsaný,  ušetřili  jsme  78000,-  ,  ale  utratili  jsme  1000,-
na opravu, která třeba není dlouhodobá, tak já bych to dál nekomentoval.
Ale tam nebylo napsané prostě

Starosta: dobře, děkuji
Heryánová: pane  Poppe,  jak  jste  napsal,  že  jste  nemohl  hlasovat,  nebo  že  jste

se nemohl vyjádřit, tak to by bylo špatně samozřejmě. Je dost možné, a to
já  nemám nic  proti  vám,  to  já  jen konstatuji.  Jestli  jste  si  třeba pana
Tryščuka nezablokoval, protože pak byste nemohl hlasovat. Já jsem si to
zkoušela a tam se dalo přidávat. Tam bylo pět přidaných příspěvků. Je to
opravdu pravda, já jsem si to „printscreenovala“.

p. Popp: Ano to je pravda, ale to je obecní facebook, nikoho jsem si neblokoval, Jen
jsem chtěl říct, že když my tady vedeme nějaký spor s panem Liškou, tak já
si myslí, že když pan Tryščuk tady sliboval, nebo přísahal všem, že bude
dělat pro obec. Tak nechme to vyřešit úřady s panem Liškou. To není spor
víceméně ani s Liškou, ale s panem Adamcem jako s majitelem pozemku.
Nechme tedy ty úřady

Starosta: dobře, teď trošku přeskakujeme
p. Popp: ale zneužívají se tady noviny
Místostarosta: já se vyjádřím hlavně k těm technickým a k těm košům. Nikdo nikoho

neblokuje,  facebook  ani  neumožňuje,  že  byste  nemohl  „lajkovat“
jakéhokoliv pisatele. Pouze v případě, když blokujete správce facebookové
stránky,  tak  je  možné,  a  nevím,  nejsem odborník  na  Facebook,  ale  je
možné, že tam máte nějaké omezení. Jinak je to pouze na vás. Je vidět, že
jsme tam nechali  příspěvky velmi  vulgární,  včetně vašich.  Zůstaly  tam
i  příspěvky,  u  kterých  si  myslím,  že  jsou  za  hranou  zákona.  Napsané
anonymně, záměrně někým, kdo tam přispívá. Co se týká košů, já jen řeknu
tu genezi. Vy jste dostal odpověď a necitujete mě přesně, nestálo to tisíc
korun, ale do tisíce korun. Šlo o zbytky barev a nepřišlo nám to podstatné.
Ta  geneze  toho  je  jiná,  možná  to  bylo  trochu  nešťastně  napsáno.
Zaměstnanci obce udělali opravy, umístili koše a my jsme okamžitě dostali
přes prsty, že dříve se dělaly krásné koše apod. V té době jsme už měli
screening toho, kolik stojí ten původní koš. Byl hezký a nám se líbil, ale stál
asi 15,500,- Kč. Z hlavy si to nepamatuji, ale na Facebooku jsem tu částku
psal  přesně.  Žádné  fabulované  částky  tam  nebyly.  Máme  i  aktuální
nabídku, to je všechno. V té chvíli jsme věděli, že tohle je sice velmi hezký
koš, ani nezpochybňujeme, že je součástí zastávky. Na kritiku, že neumíme
dát ani hezké koše, jsme zareagovali těmi opravenými. Abychom dokázali
ušetřit, protože kdybychom tam dali 6 - 8 nových košů, tak by to bylo vše
krát  18000,-  nebo kolik stál  jeden.  To je  prostě akce a reakce.  Žádné
zneužívání, nebo co tady podsouváte. Prostě lidi řekli, neumíte dát hezký
koš a my jsme na to odpověděli. Ano, umíme, máme v plánu nechat koše
vyrábět ve stejném stylu, tak abychom se vešli do poloviny té ceny. Už to
zajišťujeme, aby tam kde chceme důstojný, krásný koš, aby to tak bylo. Ale
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tohle je celá geneze tohoto konkrétního příspěvku.
Liška: K té mapce. Já se chci za sebe omluvit, pokud se někdo cítí dotčen. Účelem

té  mapky  nebylo  nikoho  stigmatizovat.  Účelem bylo  jen  ukázat,  jak  ti
sousedé,  kteří  jsou na dolním konci,  tak jak k tomu provozu na ploše
přistupují. A to se myslím ukázalo. Jestli se to někoho dotklo, chci se za to
omluvit. A další věc. Petře, ty jsi říkal, že když budeme lítat, tak jak je to
na té mapce nakreslené, tak je to v pořádku?

p. Popp: dneska už ne. Dneska už je to takový problém, že kdyby …
Liška: ne ne, ty jsi řekl přesně. (p. Popp se snaží skočit do řeči, nelze rozumět co

říká, pan Liška ho přerušuje) Já chci položit otázku. Ty jsi řekl, že když
budeme lítat tak, jak je to na té mapce ukázané, tak je to v pořádku?

p. Popp: já jsem řekl, že kdybyste lítali podle té mapky před tím, tak nevznikl ten
problém

Liška: kdy předtím?
p. Popp: vy jste lítali po celou dobu přes naši zahradu. Přes zahradu Blažků, přes

zahradu Menšíků a tady tvrdíš něco jiného, co není pravda.
Liška: to není pravda
p. Popp: ne, ty lžeš, Protože já mám ty videa a fotografie, ty prostě …
Liška: Já teď mluvím. Já se jen zeptal. Takže když tě vezmu do letadla nebo ti

ukážu, jak to fnuguje a kudy lítáme, tak budeš spokojený?
p. Popp: nebudu spokojený. Po dnešní době, po tady těchto problémech, vy porušuje

tyhle věci a lítáte nám nad domy
Liška: my neporušujeme vůbec nic
p. Popp: porušujete, porušujete. Protože kdybyste normálně odletěli a vrátili se za

nějakou dobu
Starosta: prosím vás, chovejme se slušně a neskákejme si do řeči
p. Popp: nechme to na úřadech, ať to fakt vyřeší
Starosta: přesně tak, nechejme to na úřadech, ať to úřady vyřeší
p. Světelský: Já jsem se chtěl zapojit do diskuse, ale pan Popp tady skáče jak papírový

čertík, takže jako….No, nečumte na mě jako tele
p. Popp: vy jste normální vemeno
Starosta: prosím vás, buďme slušní
p. Světelský: já jsem se chtěl zeptat tady pana Poppa, když tady tak vyskakuje a všechny

uráží tady i na tom facebooku. Co jste udělal pro obec za tu dobu, co tady
bydlíte? Co jste udělal prospěšného pro obec? Teď nám to tady řekněte
přede všemi. Nahlas

p. Popp: pane Světelský, teď mi řekněte, co jste udělal vy
p. Světelský: já? Já se starám o děti tady v Kunčicích (nejde rozumět, oba občané si

skáčou navzájem do řeči a v zasedací místnosti je šum)
p. Popp: Staráte se o děti no to máte teda (nejde rozumět, oba občané si skáčou

navzájem do řeči a v zasedací místnosti je šum, starosta přerušuje pana
Poppa se snaží situaci uklidnit)

Starosta: Neskákejme si do řeči, nebo tady tu diskusi ukončím
Zapisovatelka: Mohu se zeptat, já bych se teda jen věcně zeptala, co byste tedy v tomto

případě chtěli zapsat do zápisu? Hádají se dva občané, nebo jmenovitě?
Pan Popp řekl  panu Světelskému, že je tele a ten mu to vrátil?  Co je
p o d s t a t n é  n a  t é h l e  i n f o r m a c i ?  N e v í m ,  c o  m á m  p s á t
V  zasedací  místnosti  hovoří  jeden  přes  druhého

Starosta: Neskákejme si do řeči
Zapisovatelka: nevím  co  mám  zapsat.  Ono  to  opravdu  není  jednoduché  v  takovém

prostředí dělat zápis
P. Popp: Napište do zápisu, že pan Světelský nazval pana Poppa teletem. Já jsem ho

nazval vemenem.
Starosta: prosím vás, jsme lidi
Zapisovatelka: tak si to přejete zapsat do zápisu?
p. Popp: tak si to napište, když chcete
Starosta: tak se podle toho chovejme
Zapisovatelka: dobře, dávám do zápisu
p. Světelský: mohu doříct svou myšlenku? Já jsem byl velice rád, když se v obecních
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novinách objevila ta mapka. Já bydlím na dolním konci a stejně jsem si
nedokázal představit v jaké poloze a jakým směrem lítají. (nejde rozumět)
Protože já rád chodím na hřiby a chodím do lesa tam tím směrem a mě to
jen utvrdilo v tom, že ta situace je skutečně zbytečně vyhrocená. Mě spíš
zajímají důležitější věci než tady tohle lítání. Protože včera večer v jedenáct
letěl nad našimi domy záchranářský vrtulník a byl to rachot, nevím o kolika
decibelech. Ale letěl, musel letět. Ty ultraligthy mají slabý zvuk. Ale chci
dokončit myšlenku. Na prvním zasedání nového zastupitelstva jsem se ptal
a dodnes mi nebylo odpovězeno, ani to nebylo v zápise a ani se k tomu
nikdo nevyjádřil.  Školka.  Dolní  školka.  Zahrada.  Ptal  jsem se,  kdo  dal
příkaz k vykácení stromů. Máte foto-dokumentaci jaké tam byly stromy?
Víte  o  tom,  že  tis  červený  je  přísně  chráněná  rostlina?  Máte  foto-
dokumentaci? Smrk ztepilý, smrk stříbrný. Já jsem se ptal, kolik to stálo. Vy
jste řekli, že nevíte přesně. Do dnešního dne to neví nikdo. To jsou pro nás
podstatné věci. Tohle řešme. Dokáže mi někdo z vás vysvětlit, když jste
zadali úpravu kolem obecního úřadu, která měla stát 19 milionů, jak to že
už dneska bude dražší o 28 %? Což je 6 milionů. Takže naše obec, my jsme
ti správní hospodáři? My budeme jen takhle rozhazovat penězi? Tohle mi
zodpovězte, těmihle věcmi se zabývejte. A ne prkotinami, které tady melete
od začátku.

Místostarosta: mám jen vsuvku. Každé téma sem patří, a i kdyby se dotýkalo jen jednoho
občana tak je třeba ho otevřít. Protože to, co zajímá mě, nemusí zajímat
druhého.  Rozumím  ti,  že  to  chceš  směřovat  jinak.  Ale  tohle  téma
se prostě musí dořešit. Já doufám, že ta schůzka toho 13.03. proběhne, a že
za tím bude nějaký pořádný výstup, který uspokojí všechny strany. I mě.
Jakožto  člověka,  který  není  zaangažovaný v  tomhle  tématu.  K  té  další
otázce bych nereagoval, jen bych chtěl poopravit Zdeňka, jak tady tehdy
říkal, že stát nařizuje školkám ty jedovaté keře likvidovat, tak mám pocit,
že nenařizuje, že to není povinnost. KHS doporučuje instruovat učitelky,
aby poučily děti, tenhle postup je myslím oficiální. Taková

Z. Strnadel: to je vyhláška, která zakazuje vysazovat
Místostarosta: Vysazovat ano, ale ne kácet. Ale klidně se nechám poučit.
Z. Strnadel: to je to samé. Prostě je to jedovatá rostlina, která tam nemůže být.
Místostarosta: ty si kategoricky říkal, že nařizuje to vykácet. Já se s tebou nehádám
Z. Strnadel: Ne to ne, já jsem neříkal vykácet. Já jsem říkal, že vyhláška zakazuje mít

jedovaté  rostliny  ve  školských  zařízeních.  Respektive  v  zahradách
školských  zařízení.

Místostarosta: myslím, že to trochu vyznělo jinak, ale nechci se hádat, když se blížíme
ke konci. Dobře, beru.

P. Popp: pane Tryščuk mohl byste, když už to dáváme do toho zápisu, konkretizovat
jakým stylem já na facebooku urážím? Já jsem se jen vyjádřil jako normální
občan  a  na  to  mám  právo.  Když  říkáte,  že  jsem  měl  někoho  urazit,
tak  můžete  konkrétně  říct,  koho  jsem  měl  urazit?  Tady  slyším  pana
Světelského, že každého uráží. To se ukázalo samo, kdo koho začal urážet.
Tak řekněte, čím jsem urážel na facebooku?

Místostarosta: Mě mrzí, že nemáte žádnou sebereflexi. Já se zeptám jinak. Zda se k tomu
tedy otevřeně přihlásíte, že to "Kuře", falešný facebookový profil, jste vy. Je
to tak?

P. Popp: já se neptám na profil. Ten profil je můj, protože jsem vlastnil tu firmu.
Takže mi to zůstalo na faceboooku. Vy jste mě blokovali

Místostarosta: ano, takže jestliže napíšete, že já jsem mafián, tak to není urážka?
P. Popp: Já jsem napsal – tyhle mafiánské praktiky si nechte pro soukromý život.

Nenapsal jsem tam, že vy jste mafián. Já jsem napsal, mafiánské praktiky,
to je trochu rozdíl. To je to samé, jako, že panu Světelskému by se mělo
vysvětlit, že cena byla naceněná na 19 tisíc a budete mu muset vysvětlit, že
ceny jdou nahoru, tak logicky asi  když se zdražuje,  tak ten rozdíl  tam
vznikne. Mě šlo jen o to, abyste nám vysvětlil, jak já jsem urážel. Já jsem
nenapsal vy jste mafián, já jsem napsal: ty vaše mafiánské praktiky, to
očerňování, si nechte pro soukromý život. Tohle není urážka, to můžete
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klidně dát k soudu. Jediný, kdo tady začal urážet je tady pan Světelský. Mě
tady nazývá teletem. Minule mě zval ven. To řekněte rovnou, jestli chcete
jít ven, tak se můžeme domluvit.

Starosta: prosím vás nechme toho osočování a těch urážek navzájem, to fakt nemá
cenu

Místostarosta: To bych prosil do zápisu, že pan Popp tady řekl, že ten profil Kuřata je jeho
osobní a píše pod ním.

Hurník: v obecních novinách 02/2023 Udělení souhlasu s provozem sportovních
létajících zařízení panu Zdeňkovi Strnadlovi ZO vědělo vše podstatné a
logickým výsledkem bylo udělení souhlasu. Chtěl bych se zeptat, co vše
podstatné  vědělo  u  pana Strnadla,  když  udělilo  souhlas?  To  je  přesně
citováno z Obecních novin, autor pan Liška.

Liška: na  to,  aby  někdo  mohl  lítat  na  svých  pozemcích  se  svým  létajícím
sportovním  zařízením,  je  potřeba  splnit  určité  podmínky.  Za  to,  aby
podmínky byly splněny odpovídá provozovatel.Takže když si pan Zdeněk
Strnadel zhodnotil, že jeho pozemky jsou vhodné na to, aby tam provozoval
létající sportovní zařízení, tak má na to právo.

Hurník: Ale tady je psáno vše podstatné
Liška: to jsou právě ty podstatné věci
Hurník: aha, takže to vyznělo od něho tedy?
Liška: on za to ručí, on říká, že vše bude v pořádku. Že plocha splňuje všechny

parametry, které má mít. On za to ručí
Hurník: protože tady je napsáno – ZO vědělo vše podstatné
Liška: Ano, já jsem je informoval ZO
Hurník: a pan Strnadel, informoval někoho?
Z. Strnadel: Já jsem je informoval na minulém zastupitelstvu
Hurník: Takže nic, no dobře
Starosta: já jsem asi nepochopil co z toho má být za výstup?
Hurník: já jsem se na to ptal, v pohodě
Starosta: ty jsi dal otázku, pan Liška ti odpověděl. Stačí?
Hurník: ano, děkuji, stačí. Další otázka
Mazoch: pardon,  já  vím že to asi  není  podstatné.  Ale on si  podal  žádost  na tu

registraci, jestli se múže přihlásit k registraci. To bylo všechno
Starosta: ale to je přesně o tom.
Hurník: v obecních novinách bylo s provozem
Starosta: ale obec se k tomu pouze vyjádřila. My vlastně nemáme právo, už to říkám

po několikáté, my nemáme právo se k tomu vyjadřovat
Hurník: jasně, v pohodě. Další tady bylo: našel jsem na facebooku, že pan Liška

odpověděl panu Blažkovi: Dobrý večer a děkuji za dotaz, na ploše „Peter ´s
ground“ výcvik pilotů neprobíhá, neprobíhal a probíhat nebude. Letecký
spolek Kunčice má svůj hlavní cíl činnost a podpora létání. Když si najedu
na  web  OKA  flight  Services,  tak  je  tady:  institu  leteckého  výcviku
v Kunčicích pod Ondřejníkem. Jak je to možné

Liška: úplně normálně, sídlo firmy je tady v Kunčicích pod Ondřejníkem
18:03 odchází Petr Tryščuk – počet zastupitelů 13
Liška: je  to  tak,  že  Petr  Adamec  má  dvougenerační  dům  a  v  tom  jednom

bytě my míváme teoretická školení. Ale to tady úplně nepatří.
p. Menšík: takže ta praktická část?
Liška: ta praktická část tam neprobíhá a neprobíhala
Občan?: já prosí aby to bylo v zápisu
Zapisovatelka: je to v zápisu
Hurník: dobře, v pohodě. Tak a další
Starosta: promiň, že tě přerušuji, ale to je právě to, co chceme. Pokud chcete, aby

někdo chtěl něco přesně citovat. Řekněte to a je to tam. A nemusíme se pak
dohadovat kdo co řekl.

Hurník: minule tady zaznělo od paní Bulawové, že to není letiště
18:05 přichází Petr Tryščuk – počet zastupitelů 14
Liška: to není
Hurník: není? Aha, na webových stránkách je napsané souřadnice letiště
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Liška: to je možná administrativní chyba
Hurník: Dobře administrativní chyba, pokračuji dál a cituji z webu: jsme letecká

škola, jejíž instruktoři jsou bývalí profesionální piloti, z bohatými leteckými
zkušenostmi.  Vítáme  mezi  sebe  zájemce  o  létání,  které  naučíme  vše
potřebné. Seznamovací lety: před letem se dozvíte v krátkosti  o letišti.
Během seznamovacího  letu  se  podíváte  do  zajímavých míst  v  blízkosti
letiště a vyzkoušíte si řízení letadla. Půjčování letadel: Nově příchozí pilot
si  vytvoří  nový  uživatelský  účet  pro  letiště,  na  kterém  chce  létat  –
v seznamu jsou i Kunčice pod Ondřejníkem. Tak létá nebo nelétá? Je to
letiště nebo ne?

Liška: podívejte, v prvé řadě si zaměňujete úplně základní věci. Vy tady šijete
do mojí firmy a my se bavíme o ploše. To jsou dvě rozdílné věci. Úplně.
Plochu  spravuje  LS  Kunčice  pod  Ondřejníkem,  ne  moje  firmy.
Na  webu  můžete  číst  co  chcete.

Heryánová: Ještě, než jsem byla zastupitelem, tak jsem chtěla koupit manželovi let a
byla jsem se podívat na tom letišti u pana Adamce

Hurník: to není letiště
Heryánová: Dobře, tak na té ploše. Krásná plocha. Já strašně ráda létám, tak jsem si

říkala, že si také let koupím. Chci letět odtud a vidět, jak budeme vzlétat.
Pan Adamec mě ubezpečil, že neexistuje, že jestli chci něco vidět, tak ať si
dojedu do Frýdlantu a tam si můžu let koupit. A to jsem v té doby ani ještě
nevěděla,  kdo je pan Liška. Takže já z Kunčic letět nemohu i  kdybych
chtěla. A moc mě to mrzí, protože je tam krásná krajina.

p. Kočí: já jsem tady nový, jsem poprvé na zasedání. Snažím se získat ten obraz a
pochopit,  protože  já  mám zase  jiné  problémy.  Takže  mě  zajímá,  jaký
závazek nebo z čeho vyplývá vůbec povinnost tady tohle řešit? Teď myslím
konflikt plocha / letiště vs. Obec. Chápu, že pozemek, pokud je využívaný
v souladu se zákonem a předpisy, tak je to v pořádku. Pokud ne, tak pan
Popp mže zavolat policii. Sepsat zápis. Podat trestní oznámení atd. Stejně
tak je to v případě pomluvy. Pokud má pocit, že došlo k naplnění skutkové
podstaty pomluvy či zneužití veřejné osoby, tak mlže taktéž podat trestní
oznámení.  Snažím se  pochopit  proč  tady  toto  obec  řeší?  Já  například
bydlím někde jinde a řeším jiné věci a bývalé vedení mě taky odkázalo:
běžte ta pánem, který to provozuje a domluvte se s ním. Například má
za plotem deset centimetrů od plotu frézu a v sobotu nebo ve státní svátek
frézuje. Tak jsem se snažil řešit to tím, že jsem byl na obci a teď se snažím
pochopit,  proč  vlastně  obec  tady  tak  intenzivně  řeší  plochu,  když
se nejedná o obecní pozemek na rozdíl od pily a sběrného místa. Které mi
vadí. Ale řeší to, tak ptám se proto, jestli tolik času pak bude věnováno
také  mě?  To  není  nic  ke  starému ani  novému vedení,  spíš  se  snažím
pochopit jakou povinnost má obec se tímto takto intenzivně zabývat? A tím
pádem neřeší další věci, které jsou možná přínosnější pro větší část občanů

Starosta: máte naprostou pravdu, pokusím se vám odpovědět proč na to obec takhle
reaguje. Tyhle problémy vznikly, a teď nechci ať se toho zase někdo chytá,
řádově před čtyřmi lety, kdy zde byl požadavek aby obec to letiště – nebo
jak to nazvat, ať nejsem potahovaný za slovo. Přistávací plocha, nebo letiště
nebo nějak jinak, nemyslím to ve zlém. Řešilo se, že tady něco takového má
vzniknout a řešilo se to řešilo, až to dospělo do fáze, kdy je obec rozdělená
na dva  tábory  a  to  není  dobré.  Když  jsme nastoupili  na  obecní  úřad,
a hlavně mojí snahou je a teď myslím že hovořím i za Radu a Zastupitelstvo,
že jsme v tomhle za jedno. Snažíme se tu obec uklidnit. Protože tak, jak jste
správně řekl. Obec má řešit mnohem závažnější a jiné problémy než toto.
Ale protože to opravdu v obci vře, rozděluje občany, občané jsou nevraživí,
poukazují  na to,  tak chci,  aby se toto téma jednou pro vždy uzavřelo.
Uklidnila se situace, ať můžeme začít normálně pracovat. Vrhnout své síly
do něčeho jiného což bude k prospěchu celé obce a všech občanů. Protože
jak správně řekl pan Popp? My jsme tady pro občany.

p. Popp: je správné, že to obec řeší. Jedná se o společné soužití mezi námi. Lítá
se tady 4 roky. My jsme první dva roky tohle přehlíželi, protože ten provoz
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tady nebyl takový. Třetí, čtvrtý rok začal být provoz hustější, což pan Liška
sám potvrdil, nebyl schopný říct kolik letů bude za den nebo za týden.
Tak my jsme se obátili na úřady a začali jsme se o to zajímat. Máme obavy
z provozu. Je to prezentováno jako výcvik pilotů, vyhlídkové léty, tak se nás
to dotýká. Dotýká se to našich pozemků.

18:07 odchází Vít Majerek – počet zastupitelů 13
p. Popp: našeho bezpečí. Myslím si, že každý člověk by se měl zajímat o to, že ta

letadla padají. Letos už spadlo 4 letadlo. Já chápu, že někteří bydlí mimo.
Tady pan říká, že bydlí vedle pily. Každého obtěžuje něco jiného a je dobře
po  těch  problémech  hovořit.  My  jsme  označování  za  problematické,
protože máme obavy. My jsme tady žili normálně. Spousta lidí nemá dost
informací. Já nejsem starousedlík, nechodím po zábavách jako třeba pan
Adamec,  nebo  pan  Liška.  U  piva  se  řekne  spousta  věcí,  chápu  že
tomu  hodně  lidí  věří.  Ale  měli  by  se  vžít  do  situace,  kdyby  bydleli
na našem místě. Podotýkám, nejedná se o tři domy, ale jedná se o oblast
asi dvaceti domů. Máme obavy a já jsem rád, že se o tom diskutuje.

Starosta: opakuji, protože to obec rozděluje na dva tábory a my děláme vše proto,
abychom obec uklidnili. Ať se shodneme, ať se to tady vyříká. Nikdo z nás
nechce,  abys  e  porušovaly  zákony.  Nikdo  nechce,  aby  tady  bylo  něco
v rozporu s bezpečností. Bezpečnost na prvním místě.

Poledník: je třeba férově říct. Kdo tomu věří, tak je idealista. Vždy bude skupinka lidí,
které  to  bude  vadit.  Když  budou  hodně  intenzivní,  tak  to  budou
znepříjemňovat ostatním, vždy to tak bylo je a bude. To říkám otevřeně. Já
zde žiji  celý život. Mi třeba vede cesta kolem baráku – vývojem se tak
stalo, mě tam jezdí obrovské traktory s dvou metrovým nákladem, taky mi
to  vadí.  Ale  chápu,  že  ti  zemědělci  potřebují  někde jezdit,  Ten kravál
z toho, hromady hnoje, lidem vadí i kokrhání kohouta. Jsou tak zhýralí.
Nikdy nebude sto procent tleskat. Nikdy.

p. Popp: to jsou přirozené věci. Kohouti, traktory, bydlíme na vesnici
Poledník: Ano, proto bych si nikdy nešel stěžovat. Ale auta taky bourají. Já bydlím

pod Žuchovem a taky mám hrůzu z aut. To je ruská ruleta, jestli vyjdu
zdravý z domu

p. Popp: chápu, ale letiště je úplně něco jiného
18:11 přichází Vít Majerek – počet zastupitelů 14
p. Popp: žijeme na vesnici, tak tady s těmi traktor žijeme
Starosta: souhlasím, jsme na vesnici
Hrdý: já bych se vrátil k tomu požárnímu řádu, který jste před chvíli schvalovali.

Podle zák, O požární ochraně a vyhlášce 246 o požární prevenci – podle
paragrafu 11 zákona má tyto věci zpracovávat odborně způsobilá osoba.
Nikde jsem to v tomto neviděl. Nevím jak kdo ale myslím, že žádný ze
zastupitelů odbornou způsobilost nemá. To je jedna z věcí, která mi tam
vadí .  A  samozřejmě  to  zpracování ,  když  je  tam  podepsaný
pan místostarosta a pan starosta, to nejsou způsobilé osoby. Takže je to
sice schválené, ale nemá to ten právní moment.

Místostarosta: Zákon nám ukládá, abychom měli  OZV s názvem Požární řad. Všechny
OZV  prochází  přes  Dozorov  MV.  Celý  ten  dokument  je  zpracován
ve spolupráci s Ministerstvem vnitra. Tedy s jejich odborníky a připravoval
jsem  to  taky  s  panem  Kahánkem  a  panem  Cochlarem,  který  dělá
na  krajském hasičském oddělení,  oni  vyřešili  ty  místní  záležitosti.  Ten
Požární řád tak, jak jsme jej předložili, prošel kontrolním řízením MV. Je
podle jejich vzoru a jejich odborníků. V téhle podobě dostal od MV souhlas
ke schválení. Zítra ho navedu na stránky MV, kde se musí všechny vyhlášky
zveřejňovat.  Možná,  že tvé připomínky se týkají  podobných dokumentů
na budovách, ale u OZV to zřejmě není vyžadováno. Takto nám to schválili
a doporučili.

Hrdý: dobře pokud je to takto. Ale do prvního požáru
Starosta: Ale já  jsem to řekl  při  schvalování,  že je  to  konzultováno,  to  není,  že

bychom  si  to  vymysleli.  Připomínky  pana  Cochlara  a  Kahánka
se zapracovaly a následně se to dalo ke schválení a k připomínkám MV.
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Zapracovaly se i jejich připomínky a nic víc jsme s tím nedělali. Jestli to
bude do prvního požáru nebo ne, tak na to nejsem, jak si sám řekl, natolik
zdatný odborník, abych tomu rozuměl. Ale myslím si, že na MV je dost
kvalifikovaných lidí. Pokud je tam něco špatné, tak klidně můžeme doplnit,
já se tomu nebráním, Každá vyhláška, každá směrnice, každé nařízení se dá
opravit.

p. Menšík: já  nechci  být  trapný,  já  bych  se  nezeptal,  ale  pane  Liško  -  Já  tomu
nerozumím. Tady paní zastupitelka Heryánová řekla, nemohla jsem se na
ten vyhlídkový let dostat jinak, než z Frýdlantu, Já vás nechci citovat, ale
říkal jste – Petře, já tě vezmu, naložím, projedeme se v tom ultraligtu.

Liška: to není vyhlídkový let
p. Menšík: a co to tedy je?
Liška: seznamovací let
p. Menšík: dobře a jaký je rozdíl mezitím?
Liška: jednoznačný. Ukážu mu, jak to lítá,  kudy létáme, jak letadlo funguje a

vrátíme se zpět. Tak aby člověk, který bude v letadle sedět věděl, do čeho
jde. Dělá se to úplně běžně. Když si např. u nás budete chtít udělat pilotní
výcvik, tak si udělají nejdříve seznamovací let už jen aby věděli, že jim
v tom není špatně.

p. Menšík: tak to není úplatně a neúplatně?
Liška: to je úplně jedno, jestli je to úplatné nebo neúplatné
p. Menšík: takže jiné  parametry?  Víte  proč  se  ptám,  protože nám ÚCL i  LAA do

telefonu  řeklo,  že  neexistuje,  aby  v  ultralightech  z  těchto  ploch,
zahrad atd. mohlo startovat v těchto letadlech a vozit se více, než jedna
osoba a to pilot. Takže teď jste vysvětlil v čem je rozdíl

Liška: to není pravda
p. Menšík: nemám to na papíře, bylo to řečeno do telefonu
Liška: pane Menšíku, nechme to na ten ÚCL. Já věřím, že vás tam pozvou
p. Menšík: už jsem pozvaný
Starosta: Petře stačí ti to pozvání takhle po telefonu, máme ti poslat ještě nějakou

pozvánku?
p. Menšík: ano, včera jsi mi to říkal
Liška: tam můžete všechny ty otázky položit,  Jestli  opravdu něco máte, nezdá

se vám, zavolejte policii. Ať nás vyšetří
p. Menšík: ne. Policii nechci
Liška: udělejte to, bude klid
p. Menšík: nenavádějte mě k tomu
Liška: nenavádějte mě k tomu
Liška: no, ale udělejte to
p. Menšík: ne Mohu? Teď druhá věc. Já to totiž vnímám jako pan, který se na to ptá.

Jiří se snaží pozvat jednoho, druhého, třetího, čtvrtého, ty instituce. Já tam
některé lidi znám, ale neznám je tak jak pan Liška, protože nejsem letec. Já
jsem  to  minule  říkal.  Podívejte  se,  když  přijedou,  obec  bude  možná
mediátor. Oni budou možná informováni, ale tam se nic nerozhodne. Tam
se budou lidé ptát, budou tam emoce – to je v pořádku. Ale na tom zasedání
nerozhodnou vůbec nic. Jen ať si neděláme iluze. To se nevyřeší. To se musí
řešit  úplně  jinak  a  úplně  jinými  předpisy.  Oni  si  nedovezou  razítko  a
nebudou konat. Jen ať tomu rozumíme.

Starosta: já s tebou souhlasím, myslím si to, co říkáš ty, nejsem natolik optimistický,
abych si myslel že to jednání 13.03. to vše vyřeší a že se to ukončí. To
v žádném případě ne. Tam jde o to abyste si to vyříkali a aby nám řekli
jestli  se  něco  porušuje  nebo  ne.  Ani  já  a  ani  nikdo  z  mých kolegů a
předpokládá ani ze zastupitelů není natolik erudovaný v tom, že bychom
se tady pasovali do role odborníků na létání, možná kromě pana Lišky,
který to zná. Ale já jsem laik a taky mám své zásady a trochu mám z létání
strach, To připouštím. Já jsem je svolal, protože nevím, kam se obrátit a
chci a dělám pro to maximum a pokud mi řeknete, co mám ještě udělat, tak
já to udělám. Ale chci, aby se to uklidnilo, ať si to vyříkáme. Ať víme, jestli
se něco porušuje nebo neporušuje. Jestli jsou potřeba nějaké další kroky. Ať
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jsou  jasně  dané  mantinely.  Odkud  a  kam  se  může  lítat,  co  se  musí
dodržovat, aby byla zaručená bezpečnost. Co se nesmí porušovat. Znovu
opakuji nejsem odborník. Použiji ještě to, co bylo řečeno u požárního řádu,
Pokud to bude a teď nechci říkat letiště nebo něco jiného, Piku se o to
zažádá  a  někdo  na  úředních  mostech  to  schválí,  tak  se  přece  musí
dodržovat předpisy. Tak jak pro tuto budovu máme řády atd. tak je nutné
postupovat i v této věci. Chci, Ať je vše legální, ať nemůže nikdo říct, že
jsme něco porušili a děláme špatně. Nikdo z nás nemá patent na rozum.
Znovu  opakuji,  já  pouze  chci,  aby  se  obec  sjednotila.  Aby  si  lidé  nic
nevyčítali, aby se táhlo za jeden provaz a aby se jednou – někdy, nevím kdy,
ale doufám, že v co nejkratší době, uzavřelo.

p. Blažek: na tu schůzku 13.03 v 16:00, tam budou zastupitelé a dotčené osoby.
Starosta: já jsem neřekl dotčené osoby, já jsem řekl osoby, které si přizvou. Oni si

vyloženě řekl koho tam chtějí. Dohodli jsem se, že to bude online přenos,
aby se předešlo dohadům.

p. Blažek: takže normální člověk se tam nemá šanci dostat
Starosta: pokud budete natolik důležitá osoba a zdůvodníte si to, já nejsem vůbec

proti abyste tam byl. Ale oni nechtějí, aby tam mohl přijít každý a udělat
z toho veřejné zasedání. To nechtějí. Říkám znovu, prokonzultujeme, kdo je
tam nutný a toho pozveme.

p. Blažek: prokonzultujete, takže asi v podstatě nemám šanci se tam dostat
Starosta: zatím o vás nepsali. Vyžádali si konkrétně pana Menšíka, takže ten tam

s námi bude. Pokud si vyžádají jiné osoby, tak tam budou i jiné osoby.
p. Blažek: z toho jednání bude dostupný zápis, kdyby byly například otázky?
Starosta: určitě
p. Blažek: a mohu třeba já prostřednictvím zastupitelů položit otázky na které se tam

odpoví? Abych se mohl seznámit s odpovědí odborníků z LAA, z ÚCL?
Starosta: je  tady  14  zastupitelů,  domluvte  se,  předejte  své  dotazy  kterémukoliv

z nich, oni je mohou odprezentovat. Od toho tady jsou, Zastupitelé jsou
tady od toho, aby hájili zájmy občanů.

Místostarosta: jak zaznělo od pana starosty. Bude online přenos, záznam bude archivován
a  k  dispozici  nebo  k  přepisu,  takže  jde  hlavně  o  to,  aby  co  nejvíce
informací, které tam zazní od těch dotčených orgánů, které jsou nadřazeny
nám, vám, nám všem. Tak, aby byly veřejně a transparentně k dispozici.

p. Blažek: online  jako  stream,  takže  jednostranně,  já  mohu přijímat,  ale  nemohu
vstupovat do diskuse s otázkou?

Starosta: ne, to nelze. Ale pokud se dohodnete s některým ze zastupitelů a přes
telefonem položíte dotaz

p. Blažek: děkuji
p. Popp: přemýšlela obec nebo zastupitelé nad tím, zda ta plocha, jak my říkáme,

určená k podnikání. Zda přemýšleli, že znehodnotí pozemky? Mě to osobně
zajímá, zda to obec nebo Rada zkoumala? Jestli je jim lhostejné, že nám, co
bydlíme poblíž to znehodnotí pozemky

Starosta: nejsem právník, ale pokusím se odpovědět. Jedná se o soukromý pozemek
pana  Adamce,  pokud  neporušuje  zákon,  tak  si  na  svém  pozemku,
defacto, může dělat, co chce. I vy máte tohle právo, pokud neohrožujete
nikoho a nic neporušujete. Ale, jak říkám, nejsem právník, k tomu by se
mohl vyjádřit tady Petr.

Heryánová: vy jste se na to ptal už minule, tak jsem se informovala. Mám známého
na Jižní Moravě, který má letiště a ten říkal, že pozemky, které jsou v okolí
soukromých nebo malých letišť se tím zhodnocují. Když si Zdeněk udělá
Pod Stolovou letiště, myslíte,  že by jeho pozemek klesl,  když má vedle
Jurášek?

p. Popp: Já jsem to konzultoval se soudními znalci. Vše, co vznikne ve vašem okolí,
ovlivňuje  cenu  nemovitosti.  Oslovil  jsem několik  občanů  ve  Frýdlantě,
protože mě to zajímalo. A už jsem slyšel asi o 4 lidech, že mají problém
prodat dům, majetek jim to znehodnotilo. Kdyby v okolí bydleli letci, tak jim
to samozřejmě zhodnotí, tomu věřím

Heryánová: třeba ve Frýdlantě jsou bohatí lidé, zcela určitě mnoho z nich má letadla.
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p. Popp: ale mnoho taky ne
Heryánová: myslím si, že si tam postavili a koupili drahé domy právě proto, že je tam

letiště.  Takto  jsem to  slyšela.  Takto  vám to  předávám,  nikoho  dalšího
neznám, kdo by měl vlastní letištní plochu. I s ubytování a školením pilotů a
zázemím.  Nechci  vám  samozřejmě  říkat,  že  nemáte  pravdu,  ale  tam
zhodnotíte ubytování, všechno

p. Popp: víte, vy bydlíte Pod Stolovou
Heryánová: mě tam létají soukromé vrtulníky
p. Popp: ale nemáte 6 – 8 vzletů za den. To je právě to, včera letěly 3 vojenské

vrtulníky, to se dá pochopit, že?
Heryánová: Ano, já jsem je viděla
p. Popp: to  se  dá  pochopit.  Ale  pokud  máte  během  krásného  počasí  a

během  hod iny  máte  8 ,  6  v z l e tů .  Lé tá  t o  t am  a  zpě t ,  t ak
byste možná hovořila úplně jinak. Neužijete si zahradu, protože výám tam
krouží a krouží.

p. Tryščuková: Pane Poppe, Vám tam letadla lítají, ale u nás za každého počasí soused
řeže dřevo. To je to samé a já si nestěžuji.

p. Popp: Určitě neřeže každý den. My, pokud neprší, tak to máme sedm dní v týdnu.
Tak jestli si pán řeže dřevo, které potřebuje

P. Tryščuková: v sedm hodin ráno?
P. Popp: je vyhláška od 6 hodin
Poznámka: Obec nemá žádnou takovou vyhlášku Starosta se snaží ukončit debatu
Poledník: žiji zde celý život, nevlastním půlku vesnice. Já ani můj bratr jsme nikdy

neuvažovali,  že  by  nám něco  znehodnocovalo  pozemky.  My místní  tak
neuvažujeme.  My,  normální  místní.  My,  co  tady  máme  jen  kousek.
Nespekulujeme, jestli na tom vyděláme, asi jsem obyčejný člověk. To je
za prvé. Za druhé – vy hovoříte o zklidnění situace, myslíte, že když jsou
tady na nás namířené kamery, že to přispěje ke zklidnění situace? Kdyby
tady nebyl Petr (Menšík), kterého znám, a který mě uklidňuje, tak mám
strach z toho, jak je to na mě namířené. To nepřidá ke zklidnění situace. Já
se svých slov nebojím, já si stojím za tím, co řeknu. Jsem zde 7 volební
období a byly zde různé vyhrocené situace, ale toto tady nikdy nebylo.
Říkáte, že jste tady přišel, ale nezodpověděl jste panu Světelskému, co jste
udělal pro obec? Já tady mám nějaké jméno a dostal jsem hlasy ve volbách.
Myslíte, že vy se svojí povahou, byste nějaké hlasy dostal? Mít tady více
lidí, jako jste vy, tak se může vedení pověsit. To vám říkám upřímně.

p. Popp: Pane  Poledníku,  vy  byste  ty  hlasy  nedostal,  kdyby  vás  paní  Šebelová
nezaměstnala

(hluk a smích, část není rozumět)
P. Popp: kdybyste nechali Zasedání veřejně na youtube, jako třeba ve Frenštátě a

neblokovali jste to po dvou dnech, tak zde ty kamery nejsou
Starosta: pokud budu přesvědčen, že neporušujeme GDPR a další předpisy, tak to

t a m  k l i d n ě  v e ř e j n ě  n e c h á m ,  a l e  b y l o  n á m  ř e č e n o ,  ž e
se přenosy musí mazat, takže to poctivě mažeme. Vím, že to Frenštát má,
jestli to mají nějak ošetřeno to nevím, nejsem právník. Pokud se to může
archivovat, já s tím problém nemám. Nemusely by se dělat pracné přepisy.

P. Popp: Takže vám to nevadí? (kamery)
Starosta: Ty vaše kamery mě trochu uráží, vnímám to stejně, jako pan Poledník. Zdá

se mi to nedůstojné, připadám si jako u výslechu. Je to můj názor. Někdo je
třeba exhibicionista a rád se předvádí před kamerou, já takový nejsem.

Majerek: kamera mi nevadí, ale vždy je a bylo slušností se všech zeptat, zda mohu
natáčet, zda to někomu nevadí. To uráží mě, ne kamery, ale že se slušně
předem  nezeptáte  všech,  co  tady  jsou,  že  budete  natáčet.  A  jak
tady hovoříte o tom, že přenos není k dispozici, tak bylo zde zasedání, které
běželo na internetu, stáhlo se a škola si jej dala na svůj web a byly z toho
velké problémy. Škola si to dala na svůj web, protože asi nevěděla, že se to
nesmí. Od té doby se to maže a vždy mazalo. Ale osobně nemám problém
s archivací. Je to opravdu o slušnosti. Když se něco nahrává měli by s tím
být všichni předem seznámeni.
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p. Světelský: chci do zápisu zaznamenat svůj názor, za kterým si stojím. Pane Poppe, vy
jste právě ten klín, který vesnici rozděluje.

p. Menšík: já se musím manželů Poppových zastat. Nikoho nerozdělovali, dokud ten
klín daty nevrazili, s prominutím, letci. Kdyby vše bylo, jak má, tak je tady
klid. Možná už je za minutu dvanáct. Karle, měl jsem potřebu se jich zastat.

p. Popp: já jsem se informoval u právníků, zda mohu natáčet. Je pravda, že jsem
se mohl zeptat dopředu, za to se omlouvám. A k tomu klidu. Vy někteří
starousedlíci byste si měli uvědomit, že je trefováno do mě a do rodiny
Menšíků, kteří obec proslavují. Když někomu řeknu, že bydlím v Kunčicích
tak se ozve – my tam jezdíme na tvarohy, na sýry. Tady se vytvořila lež
o tom, že Menšíci chtěli letiště. A viníte Menšíky. Já vám řeknu jednu věc,
pane  Světelský,  my  tady  žijeme  na  vesnici  a  lidé,  kteří  třeba  nejsou
spokojení  s  provozem  letů,  se  raději  nevyjadřují,  protože  nechtějí
dopadnout jako já, aby byli v novinách označováni jako feťáci, kriminálníci.
Vy si řeknete u piva, ten Popp, to je kriminálník, to je feťák, zazvoňte a
přijďte mi to říct. Vy jen špiníte lidi. Za celou dobu, co zde žiji jsem nikoho
nešpinil, o nikoho jsem se nestaral. Vždy jsem každému pomohl. Vlastní
dodávkou jsem vozil lidem z okolí nebo z Trojanovic, za dvě stovky, jsem
jim vozil dřevo, pomohl jsem ho nakládal. Že jsem ještě nic neudělal pro
obec? Já jsem ještě tu možnost neměl. Já mám nějaké léta, a ještě mohu pro
obec něco udělat, což třeba vy už nemusíte. Vy třeba skončíte s fotbalem,
třeba za rok. Já ještě mám tu možnost pro obec něco udělat. O mě nebylo
slyšet do té doby, dokud jsme nezačali být omezování letadly. Neříkejte, že
tady vrážím klín. Že jsem tady někomu nepohodlný pro business. Já na pivo
nechodím, žiji si svým rodinným životem, tak neříkejte, že já tady vrážím
klín. (občané a zastupitelé se překřikují a nelze dobře rozumět co říkají,
Starosta se snaží situaci zklidnit a nabádá k důstojnosti)

Macurová: Buď trochu spravedlivý i sám k sobě, Petře. Říkáš tady jaký nejsi dobrák
p. Popp: já neříkám, že jsem dobrák
Macurová: že nechodíš na pivo, že nepiješ pivo. Ale já ti mohu říct, že když jsem

pomáhala před covidem a čepovala jsem pivo na Dni obce. Pivo došlo a ty
jsi na mě křičel neslušně, řval jsi po mě, jak to že. Jak říkáš, že nechodíš
na pivo, nepiješ pivo, tak zas takový světec nejsi. Děkuji.

Zapisovatelka: Nechci, ať to vyzní zle, ale opět se zeptám, co z této diskuse si přejete dát
do zápisu? Toto mi přijde jako velice nedůstojné

p. Popp: já jsem tě neseřval
Macurová: seřval si mě jako malé dítě
Starosta: prosím vás dost
p. Popp: to si vyříkáme potom
Zapisovatelka: Co tam teda mám napsat, aby to bylo spravedlivé pro všechny strany?
Macurová: chodí na pivo, nechodí na pivo. Nechci ať je to v zápise
Místostarosta: v zápise to bude celé takže i toto
Zapisovatelka: Davide, Markéto, chcete něco ať se zapíše. Já se ptám opravdu slušně,

protože já nevím
Starosta: prosím vás, jsme na ZO a nedělejme z toho grotesku. K tomuto tématu

ukončuji diskusi, pokud máte ještě něco konstruktivního, tak se zeptejte,
ale k tomuto už ne

Fojtík: já jsem se chtěl zeptat, jestli bude pokračovat nějaká výstava v Galerii?
Jestli se něco plánuje?

Starosta: Bude, ale k tomu vám řekne více Petr
Místostarosta: Příští  týden  budu  mít  setkání  s  panem  Knápkem,  ředitelem

Novojičínského muzea. Mám od něj předběžně dvě nabídky. Zjistil jsem, že
je to můj starý známý, takže ta komunikace bude dobrá. Uvidíme co se nám
bude líbit z toho, co nám nabídne.

Fojtík: a neuvažujete o něčem z depositu, je tam spousta děl, ke kterým se lidi
normálně nedostanou

Starosta: Plánujeme. Několik obrazu potřebujeme nechat i opravit. Naše představa
je taková, aby se Galerie vrátila zpět k myšlence a odkazu Zdeňka Šrubaře.
Aby galerie sloužila škole a dětem
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Místostarosta: proběhnou  opravy  a  přefocení  děl  tak,  aby  byly  k  dispozici  na  webu,
na elektronické ÚD. Pak se musí s odborníkem dohodnout, která z těch děl
budou  trvale  přístupná  pro  potřeby  žáků.  Máme  tam  třeba  dílo
i Adolfa Borna.

Majerek: pan Šrubař byl můj třídní a celé to tady vytvořil. Apeluji na to, aby to
fungovalo zpátky pro děti. Za mě by bylo ideální, např. jednou za měsíc
udělat výstavu s odborníkem, který by měl k dílům nějaké povídání. Protože
pokud si tam přijde lajk něco prohlédnout, tak o těch dílech neví nic. Ten
komentář  k  tomu není.  Ani  průvodci  nevědí.  Za  mě by  tam mohl  být
i nějaký koutek pana Šrubaře. Udělaly by se besedy s odborníkem, který
bude o obrazech hovořit a návštěvníkům nebo dětem to i něco přinese, než
jen že si prohlédnou visící obrazy.

Hrdý: Je otázka, jestli by nebylo dobré se zamyslet, třeba ke každému obrazu
namluvit komentář, který by si mohl návštěvník pustit přes sluchátka, dnes
je to běžné v muzeích. Možná je to námět do budoucna.

Místostarosta: ještě jsme to neprezentovali v Radě, ale vize je taková, že obrazy, které by
se  vystavovaly  a  prezentovaly  online,  by  měly  u  sebe  QR  kód
s  informacemi.  Máme i  nějaké  originální  komentáře  namluvené  přímo
panem Šrubařem, takže pokud by se povedly vyčistit, mohl by si každý přes
QR kód poslechnout i jeho komentář. Takže je to v plánu. Jde o čerstvou
věc. Tak jak říkáš, technika postoupila a u těch obrazů to má smysl.

Starosta: Já to plně podporuji a myslím, že už se o něčem takovém jednalo dřív.
K tomu by nám mohl něco víc říct David nebo Markéta.

Fojtík: nahrané to bylo u toho Mendela
Starosta: já jsem v kontaktu i s dcerou pana Šrubaře, která nám bude nápomocná.

Chtěl bych využít jejích zkušeností. Pan Šrubař byl průkopník a byl bych
nerad, kdyby zapadlo, co pro školu udělal. V depozitu jsou velmi cenná díla

p. Menšík: Omlouvám se, byl jsem vyzván k odpovědi. Paní Heryánová, velice si vás
vážím, dokonce jste minule upozornila, že jsem s vámi v rodině. To není
právní otázka, cena těch nemovitostí. To je cena ekonomická nebo daňová.
Ale všem nám dal odpověď na tuto otázku minule občan, nepamatuji si, kdo
to byl. Cituji: měl jsem nemovitost blízko letiště ve Frýdlantě, v podstatě
se stala neprodejnou. Uvažujme o budoucích generacích. To letiště jednou
skončí, nebo naopak se rozjede, a to už nebude o nás. Hypotéky, zástavy,
půjčky. Opravdu, nebuďme slepí. To je vše. Nechci tady zvedat emoce, ale
pamatujte si, co ten pan řekl tady?

Heryánová: úplně nevím koho myslíte
p. Menšík: já si to pamatuji
Místostarosta: to není v zápisu
p. Menšík: no, ono je to v tom audio. On řekl … no, už jsem to řekl. Děkuji, za mě vše.
Místostarosta: doufám, že i tyhle otázky zodpoví schůzka. Ten pan je z horního konce a já

jsem s  ním později  ještě  mluvil.  Bavíme se  zde ale  o  dvou rozdílných
plochách. Ale už to nechci znovu otvírat, nechme to na tu schůzku 13.03.

p. Popp: Mám ještě otázku na pana starostu, kdy začnete dělat na plný úvazek?
A dále zda by bylo možné udělat zasedání tak, aby byl přítomný maximální
počet zastupitelů. Chápeme, že paní poslankyně má volno v pondělí. Mě
se to jeví,  že jsou dny zasedání  plánované naschvál  tak,  aby zde paní
poslankyně nebyla.

Starosta: Pokud to půjde, plně podpořím, aby nás zde bylo všech patnáct. Co se týká
té první otázky, nevím, co tím chcete naznačit. Já jsem zatím na neuvolněné
funkci.  V  tomhle  budu  pokračovat  až  do  doby,  než  se  v  zaměstnání
dohodnou  o  mém nástupci.  Zatím americká  strana  nerozhodla  o  mém
nástupci,  slibují,  že  bude  vyjasněno  do  konce  března,  možná  dubna.
Potřebuji předat všechny záležitosti v oblasti jednatelství. Ale to nemá vliv
na to, jestli tady jsem nebo ne. Například tento týden jsem zde každý den.
Takže pokud je to nutné, já se snažím si ten čas udělat a jsem tady. To lze
vidět i na zasedáních ZO. Že si ten čas udělám. Když to bude potřeba, tak
si  ho  udělám kdykoliv.  Ale  zatím zde  nemohu  být  každý  den.  Pracuji
na tom, aby to tak bylo co nejdříve, není to jen v zájmu vás občanů, ale
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i v mém. Já už bych také chtěl pracovat a sedět jen na jedné židli. Takže
dělám proto maximum. K té druhé otázce, snažíme se to organizovat tak,
abych hlavně měl čas já, všichni z RO a pokud možno maximální počet ZO.
Na to téma jsem se konkrétně bavil s paní Šebelovou, pokud na to narážíte,
v pondělí, kdy jsme spolu byli v Trojanovicích u pana starosty. Ptala se, zda
by  to  bylo  možné  dělat  v  pondělí.  Pokud  to  bude  možné,  tak  ano,
nicméně mi bylo řečeno, že pokud jí do toho něco důležitějšího nevleze, tak
tady bude. Bohužel se vyskytlo něco důležitějšího v PS. Pokud si myslíte, že
je to záměr, tak není, Je to prostě tak, že kdo může přijde a kdo ne, tak
se musí omluvit.

p. Popp: vesměs všichni jsou místní a pracují  tady v okolí.  Tak co bránilo tomu
udělat dnešní zasedání v pondělí, vy jste nemohli, nebo proč?

Starosta: Protože jsme nemohli,  teď jsem vám to vysvětli  l  a  stejně tak jsem to
vysvětloval  i  paní  Šebelové.  Tady  pan  Majerek  se  taky  musel  omluvit
z  odpolední  a  po  ukončení  zasedání  se  vrací  zpět  do  práce.  Každý
z nás máme nějaké povinnosti. Snažíme se organizovat termín podle toho,
když máme všechny materiály pohromadě. Já jsem v tom nový, ale dát
dohromady  ZO  opravdu  není  jednoduchá  záležitost.  Obnáší  to
spoustu  hodin  přípravy.  Já  jsem si  to  už  vyzkoušel  a  opravdu to  není
jednoduché. Dělat zasedání, když nemáte všechny materiály v pořádku, a
pak tady poslouchat, jak jsme to udělali špatně a schytávat za to kritiku –
nechci, děkuji. Opravdu, až budeme připravení, svoláme ZO a jestli to bude
v pondělí, ve středu nebo v pátek vám nedokážu říct.

p. Popp: Takže letos budete prostě některý měsíc starosta
Starosta: já jsem starosta i teď, jen neuvolněný
p. Popp: já vím, ale myslím na plný úvazek. Nemůže se stát, že byste třeba nemohl

skončit v práci, a že byste uvolnil funkci. Prostě máte v plánu, že budete
starosta? Celé období

Starosta: ne v plánu, já už jsem to slíbil, tady jsem přísahal. Já mohu jedině odstoupit
p. Popp: já jsem slyšel nějaké varianty
Starosta: nesmíte  všemu  věřit.  Říkám  znovu,  zodpovědně.  Pokud  chcete  něco

projednat jsem tady, jsem k dispozici. Telefonní číslo na mě je na webových
stránkách. Kdokoliv se chcete na něco zeptat, neváhejte a zavolejte. Pokud
budu vědět, zodpovím, pokud ne, sjednáme si schůzku a budeme věc řešit
společně.  Nikomu  se  nebráním.  Nemám  rád  vyřizování  si  účtů
na facebooku a všude možně.  To je nefér,  když něco mám, zavolám a
přijdu. Já jsem taky musel volat do Prahy a všude možně, protože dostat
sem Pražáky je velký problém a já jsem hrdý, že se mi to podařilo. Nebo
podařilo, zatím mi to slíbili. Podaří se mi to, až tady 13. budou. Dělám vše
proto,  aby  se  to  zde  dalo  dohromady,  ať  se  situace  uklidní  a  začne
se normálně pracovat.  Toto není normální situace. Pokud chceme obec
dostat dál, musíme táhnout za jeden provaz, a ne se navzájem potápět,
podrážet atd. Není to myšleno na nikoho konkrétně, myslím to obecně.
Nechci,  ať  si  tady děláme naschvály,  chci,  aby obec byla v  klidu a ať
se obec posouvá dál.  Všechny obce kolem rostou,  my musíme jít  také
z dobou.

Poledník: já se omlouvám, ve mně trochu bouchly saze. Pane Poppe pojďte si tady
sednout a zkusit si, jaké to jek na vás míří kamery a pořád na vás něco
bliká

p. Popp: pane Poledníku, jestli vám to udělá dobře, já si tam klidně sednu. Mi to
nedělá nic. TA kamera znervózňuje vždy někoho, co něco skrývá. Vy jste
se nechal zvolit a víte sám, že to musíte snášet. Nic to není negativního. Až
se nebude řešit letiště, tak já už tady s kamerami chodit nebudu. Já jsem
tady přišel s kamerou na základě toho, co se teď stalo. Že nebylo zapsáno
v zápisu přesně to, co se tady stalo. Ať je to tedy zaevidované, protože vy
to mažete za dva dny.  Až nebudeme řešit  takovou problematiku,  která
se týká nás, tak tady kamery nebudou. Ale jestli chcete, já si tam klidně
sednu, já s tím vůbec nemám problém. Na mě můžete dát i deset kamer.

Starosta: dobře, já myslím, že už jsme si to vzájemně vyříkali a už se, prosím vás,
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nenapadejme.  Není  to  slušné  ani  důstojné.  Má  ještě  někdo  něco
konstruktivního? Pokud ne, tak uzavírám diskusi. Závěrem vám chci všem
poděkovat  za  vaše  konstruktivní  jednání  a  připomínky.  Pokud  došlo
k nejasnostem, za to se omlouvám, Snažíme se, aby vše bylo korektní a
objektivní.  Zápis  opravdu  nelze  dělat  slovo  od  slova,  ta  snad  všichni
rozumní  lidé chápou.  Takže děkuji  všem,  uzavírám jednání,  přeji  všem
příjemný zbytek večera a těším se na další zasedání

p. Menšík: Jirko, mimo to zastupitelstvo. My jsme na magistrátu dvacet let přemýšleli,
jak  ty  zápisy  dělat.  To je  přesně ta  pakárna.  A došlo  se  k  závěru,  že
nejjednodušší je to nakonec napsat tak, jak to dělají  ti  slepci za úplná
pakatel, protože to je potom opravdu objektivní. V okamžiku kdy to rozdáš,
první hodina jedna zapisovatelka, druhá hodina druhá zapisovatelka, tak
ony v tom dělají to svoje. Existuje ještě software, kde se namluví hlasy a
ten software to potom přepisuje. Ale já už jsem ti do toho nechtěl mluvit,
protože tam není ideální řešení.

Konec Zasedání zastupitelstva 18:57

blok 9-2

Seznam zkratek:

ZO - Zastupitelstvo obce
RO - Rada obce
MK - Místní komunikace
MFČR - Ministerstvo financí České republiky
Kč - korun českých
Sb. – sbírky
o.p.s. – obecně prospěšná společnost
z. s. – zapsaný spolek
TJ – tělovýchovný jednota
ZŠ a MŠ – základní škola a mateřská škola
s.r.o. – společnost s ručením omezeným
ÚD – úřední deska
LAA – Letecká amatérská asociace ČR
ÚPCL - Úřad pro civilní letectví České republiky
MO ČR - Ministerstvo obrany České republiky
MD ČR - Ministerstvo dopravy České republiky
KHS - Krajská hygienická stanice
LS – Letecký spolek
OZV - Obecně závazná vyhláška 
PS – Poslanecká sněmovna
ÚZOb – aplikace Usnesení Zastupitelstva a Rady Obce

Přílohy jsou vždy vyjmenovány u jednotlivých projednávaných bodů.
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